
               Gostynin, 14 grudnia 2015r. 
       
      
 
       Pan/i 
 

       ..................................................... 
 
 
 Zapraszam na XVII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu  

29 grudnia 2015r. o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad; 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

 - wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 

Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 9/III/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin  

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2015 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 12/III/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2015. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

 - przedstawienie projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 Gostynin ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

 - przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 - dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

 - głosowanie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2016. 

 - przedstawienie projektu uchwały budżetowej ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

 - przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 - przedstawienie opinii Wójta w sprawie opinii komisji Rady, 

 - dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

 - głosowanie uchwały budżetowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy na lokale użytkowe w Lucieniu 55 i Józefkowie 

19b. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin 

na 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2016 rok. 

12.  Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

15.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

16.  Zakończenie obrad Sesji.  

 

 

       Przewodniczący Rady Gminy   

               Tomasz Bronisław Lewandowski 

 
 
 
 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2015, poz. 1515) pracodawca 
obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gminy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Protokół 

z obrad XVII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 29 grudnia 2015 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

4. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

5. Prawnik - Konrad Wypych 

6. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

7. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

8. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

9. Doradca ds. inwestycji – Andrzej Szyszka 

10 Dyrektor GCK – Krystyna Janiszewska 

11. Dyrektor GBP – Elżbieta Włodarczyk 

12. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Prezesa ZK, 

Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Wójt: chcieliśmy uhonorować za szczególne osiągnięcia w działalności sportowej i popularyzację 

sportu dwie osoby z terenu naszej gminy, a mianowicie Pana Łukasza Flejszera i Pana Tomasza 

Kołodziejskiego. Otrzymują nagrodę w wysokości 1000zł. 

Pan Łukasz Flejszer: dziękuję bardzo. 

Wójt: jeżeli Pan Łukasz Flejszer chciałby powiedzieć kilka słów to bardzo proszę. 

Pan Łukasz Flejszer: Szanowni Państwo bardzo dziękuję za takie wyróżnienie, że tutaj mogę z 

Państwem być, za to szczególne osiągnięcie, które na pewno doda mi wiary, energii do dalszej 

pracy w 2016r. A takich osiągnięć powiem, że troszeczkę było. Pomimo tego, że uczę w 

najmniejszej szkole, która liczy kilkanaście osób, można powiedzieć około 50, jest ciężko 

wyciągnąć, jakiekolwiek tutaj perełki sportowe, a tym bardziej drużynę, która by rywalizowała 

nawet na arenie międzynarodowe. A mniej jednak udaje się to zrobić, we współpracy razem z 

Panem Dyrektorem z rodzicami i też powiem szczerze, tutaj moja skromna osoba, przy mojej takiej 

ciężkiej, społecznej pracy, bo naprawdę mam dużo czasu dla swoich uczniów. Umawiam się na 

indywidualne też takie treningi, grupowe, indywidualne. I powiem szczerze, osiągnięcia są duże, bo 

w 2015r. zaowocowało to tym, że w powiecie możemy, jako najmniejsza szkoła rywalizować, ale 

też zajmować czołowe miejsca. W czwórboju lekkoatletycznym zajęliśmy pierwsze miejsce 

pokonując takie szkoły, które liczą 600 osób, tak jak szkoła nr 3, dziewczęta pierwsze miejsce 



osiągnęły. Bywają miejsca trzecie, drugie. W turnieju sztafet Pana Wójta organizatora, patronat, na 

dziesięć startów, uczę dziesięć lat w tej szkole jest siedem pierwszych miejsc. To jest taki mój konik 

w sztafetach sprinterskich i zawsze tam jest na sztukę, po prostu wybieram osoby, nie ma rezerwy, 

nie ma selekcji, preselekcji itd. Dzieciaki naprawdę się spełniają. Tylko jest problem z osobami. 

Chociaż powiem tak, arena międzynarodowa, wspomnę jeszcze o takich zawodach rolkowych, to 

jest dyscyplina, którą ja próbuję gdzieś tam.., preferuje po prostu rolki szybkościowe, nawet 

powiem szczerze, startujemy w zawodach takich jak, w Warszawie na arenie międzynarodowej. 

Dzieciaki na pierwszy start na 200 osób, zajmowały miejsca w pierwszej piętnastce. To są rolki, 

może ja pokażę o czym mowa. W tej chwili został złożony wniosek do Pana Starosty 22 grudnia 

2015r. wraz z 15 członkami, aby utworzyć Stowarzyszenie Klub Sportowy pod nazwą „Zwoleń 

team”, czekamy na decyzję, taki Klub chcemy, aby szerzyć, promować naszą gminę Gostynin, na 

takich właśnie rolkach. To są rolki szybkościowe, można jeździć do 50km/h, ja w tej chwili jestem 

w pierwszej dziesiątce, ale dzieciaki tak jak mówię w pierwszej dwudziestce, praca, praca, ale koszt 

też takich rolek jest duży. Takie rolki kosztują 5tys. zł, natomiast dla uczestnika takiego 

podstawowego z naszej gminy, czy z tych najmniejszych szkół, czyli tak jak szkoła Solec, Zwoleń, 

Białotarsk, bo też w Białotarsku uczę, to jest 700zł. To jest niemały koszt, natomiast, uczestników w 

tej chwili zapisało się 20. Żeby to wszystko pokryć to 14tys. zł, no, ale zobaczymy, nie tylko 

pieniądze, też chęci, także jestem pełen optymizmu na następny rok 2016 i na pewno wraz z 

nauczycielami, którzy mnie wspomagają, czy Pan Dyrektor, na pewno nie spoczniemy i cały czas 

działamy. Działamy do przodu. Bardzo dziękuję jeszcze raz za to osiągnięcie. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo za taką precyzyjną 

informację, widać takie zaangażowanie tutaj w Panu do dalszego działania, bardzo za to 

dziękujemy. Gratulujemy i życzymy sukcesu w latach przyszłych. 

Wójt: jeszcze tylko dodam dla ciekawości zebranych mieszkańców i sołtysów, drugą taka nagrodę 

przyznaliśmy Panu Kołodziejskiemu Tomaszowi z ZSPiG w Solcu. Też oczywiście sportem mocno 

się zajmuje, angażuje się. Z przyczyn jakiś osobistych nie mógł dzisiaj być. 

Radny Szymon Szczypawka; Szanowni Państwo, ja tylko w formie uzupełnienia tego co powiedział 

Pan Łukasz, bo Pana Łukasza większość z nas zna jako nauczyciela w SP w Zwoleniu, ale to jest 

przede wszystkim wielki społecznik. On masę swojego wolnego czasu poświęca na to, żeby być z 

młodzieżą, żeby dawać coś więcej młodzieży niż tylko ta mała sala w Zwoleniu i to skromne 

boisko. On rzeczywiście dużo czasu poświęca, wyjeżdża z dzieciakami na.., wyszukuje przeróżnych 

dyscyplin, przeróżnych zawodów, tam, gdzie te dzieciaki mogą zaistnieć, mogą rywalizować ze 

swoimi rówieśnikami i co najważniejsze, te sukcesy rzeczywiście odnosić. Mogliście Państwo 

przeczytać w Internecie o sukcesach uczniów ze szkoły w Zwoleniu i w sporcie i w innych 

dziedzinach, bo jeżeli chodzi o plastykę, też tutaj pod kierownictwem Pana Łukasza, dzieciaki 

miały duże osiągnięcia. Także myślę, że jest to w pełni uzasadniona nagroda. Bo tak jak podkreślam 

jeszcze raz, to nie tylko nauczyciel, ale ogromny społecznik i pewnie Państwo widzieliście go i pod 

kauflandem jeżdżącego na rolkach. On rzeczywiście zaraża tym zacięciem, tą chęcią uprawiania 

sportu, zaraża młodzież i za to Panie Łukaszu serdecznie Panu gratuluję i życzę dalszych osiągnięć. 

Sukcesy uczniów, są Pana sukcesami. Wszystkiego dobrego. Gratuluję. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan – Liberadzka złożyła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja mam prośbę, bo rozmawiałam teraz na dniach z sołtysami ze wsi Rogożewek i 

Bolesławów, prosili podobno już dość dawno o równanie nie całej wsi, tylko kawałki, gdzie się 

zjeżdża z dróg  asfaltowych, do dnia dzisiejszego nie zostało to wykonane i bardzo bym prosiła, 

żeby to poprawić. Bo np. we wsi Bolesławów zjeżdża się z tego kawałka drogi asfaltowej są 

ogromne dziury, Pan sołtys mówił, że był w gminie prosił, ale do dnia dzisiejszego się nie 

doczekał, taka sama sytuacja w Rogożewku, także bardzo bym prosiła. 

 



Radna Ewa Michalska zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Mam prośbę do Pana Wójta, jeżeli chodzi o informację dotyczącą nieczystości stałych, nie mamy 

do tej pory żadnej informacji, co do odbioru na 2016r. Chciałam zapytać kiedy ewentualnie będzie 

taka informacja, żeby przekazać mieszkańcom? 

2. Dziękuję Panu Prezesowi ZK, za remont tablicy informacyjnej we wsi Wrząca. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 2 interpelacje:  

1.  Panie Wójcie, chciałbym zgłosić nieświecące i mrugające lampy w m. Huta Nowa nr 18a, nr 22, 

Remiza OSP, nr 4, nr 29.  

2. I w m. Dąbrówka zgłaszałem dwa miesiące temu o przycięcie drzewa i wyprostowanie lampy i 

do tej pory nie zostało to naprawione. Nie wiem, czy to było zgłoszone, czy nie. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 2 interpelacje: 

Panie Wójcie, z tego, co wiem wpłynęła petycja wczoraj odnośnie budowy kurników na terenie 

sołectwa Kozice – Polesie, złożona została petycja, podpisali się mieszkańcy. Mieszkańcy nie chcą 

tej budowy, w sumie. I prosiłbym Pana Wójta i Radę, bo i do Rady tez wpłynęło, to nie wiem, czy 

Państwo macie? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: kopie, tu nie mamy, ale 

przyniesiemy i w sprawach różnych odczytamy. 

Radny Stanisław Wasiński: aha, żeby jakoś spróbować to zblokować. Z tego co wiem, sołectwo 

Kozice – Polesie tam jest 140, czy 120 podpisów, Ruszków ponad 50. 

2. Panie Wójcie, ja jeszcze odnośnie równania dróg, w sumie tam częściowo było zrobione w m. 

Osada, Lipa, ale jeszcze zachodzi potrzeba porównania drogi, w sumie, nie ma śniegu, może 

porównać, tutaj w stronę Pana Ladego. Pani sołtys z Kozic też zgłaszała drogę Polesie, tam też jest 

strasznie. 

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 1 interpelacje: 

1.Panie Wójcie, Panie Prezesie ja dziękuję za wywiezienie tych worków ze śmieciami z przystanka 

w Zwoleniu. Dobrze, że je wywieziono, bo rzeczywiście widok był tam okropny. Niestety ludzie 

tego porządku nie potrafią utrzymać i chciałbym jeszcze zgłosić w Jaworku, tam też pojawiły się w 

zagajniku worki, opony jakieś, ja wiem, że to są koszty, ale po prostu musimy reagować na takie 

sytuacje, może jeszcze powiesić tam jakieś kartki, żeby rzeczywiście tam tych worków nie rzucać. 

Bo jak jeden wór przywiozą to za chwilę przywiozą następny i tak się robi dzikie wysypisko 

śmieci. Więc lepiej reagować od razu, jak tam jest trochę tego bałaganu, niż tam się zrobi duże 

wysypisko śmieci. Bardzo proszę o interwencję. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 3 interpelacje: 

1. Ja chciałam złożyć wniosek o wymianę i uzupełnienie oświetlenia drogowego we wsi 

Stanisławów, bo tam już interweniowała Pani sołtys. 

2. Chciałabym też zapytać Pana Prezesa ZK,  czy naprawił drogę, tak jak obiecał, w Anielinie? Ten 

duży ubytek asfaltu? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: już jest zrobione. 

Radna Jolanta Sulma: tak? To dziękuję. 

3. W imieniu Pani Sołtys Kiełbasy, wsi Kiełpieniec – Skoki, o modernizację lub przebudowę drogi 

na przyszły rok 2016, jeśli Pan Wójt mógłby raczyć, spojrzeć w tamten kierunek, bo nic nie jest 

przez tyle lat zrobione. 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie pierwsza sprawa dotyczy drogi w Jastrzębi, drogi za autostradą do tych trzech 

gospodarstw. Od dwóch lat proszę, nie jest tam nic zrobione. Teraz popadały deszcze i jest straszna 

sytuacja. 

2. Druga sprawa dotyczy wsi Osiny, a konkretnie Darka Myszkowskiego, tam jest około 150ton 



gruzu ze zbiórki budynku. Jest prośba od mieszkańców, czy jest to możliwe, żeby kruszarkę 

zorganizować, żeby pokruszyć i mieszkańcy będą sobie na ten swój odcinek drogi, Pan 

Myszkowski się zadeklarował, że te ubytki w tej drodze naprawi, a są tam dość spore ubytki i bo 

jest tam dość spory ruch. Tam są gospodarstwa. Tam są dosyć duże imprezy, zakłady pracy 

zjeżdżają się na spotkania integracyjne. I trzeba byłoby tę drogę jakoś naprawić i pomóc tym 

mieszkańcom. 

3. Do Pana Prezesa ZK, z podziękowaniem za pomoc i szybkie załatwienie sprawy doprowadzenia 

wody w Jastrzębi. Mieszkaniec od lata nie miał wody w gospodarstwie, także to jest podziękowanie 

do ZK. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja jeszcze chciałam w imieniu sołtysa przekazać Białe - Antoninów sołectwo. Sam 

sołtys zgłaszał nawet na policję o ciężkie sprzęty, które wjeżdżają od strony właśnie tu Sendenia – 

Soczewka, tam drogowskaz oczywiście jest, ale nie ma tego tonażu i ten tonaż, który w tej chwili 

jest 5 ton, to on powinien być zmieniony. Te znaki powinny wyglądać zupełnie inaczej, żeby 

informowały bardziej wjeżdżających na teren i jeżdżenie tych ciężkich sprzętów niszczy, przy 

szczypuje ten asfalt, który jest położony. 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 1 interpelacje: 

1.Może ja tez bym nawiązał do tego równania dróg, bo mi się wydaje, że kiedyś to tak bardziej z 

Urzędu, to było równane. Tam u mnie na Małych Leśniewicach też się dopominają, żeby trochę 

wyrównać i widzę, że kto tu nie wstanie, się nie dopomni to jakoś nie ma, tak? Mi się wydaje, że to  

trzeba by z Urzędu wysłać pracownika sprawdzić, gdzie ta równiarka jest potrzebna, bo może w 

niektórych miejscach niepotrzebnie ta równiarka jest używana, ale w niektórych, teraz właśnie jak 

te mokre przyszły dni.. i na Sierakowie mi tam mówili, że się topią nie mogą wyjechać i na Małych 

Leśniewicach. Myślę, że ta równiarka to tak nie bardzo.  

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 9/III/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt: zgodnie z tym co na komisji Pani Skarbnik omawiała, że nie wiedzieliśmy dokładnie tonażu 

jaki został poddany utylizacji, w tej chwili już taką informację mamy i dlatego chciałbym wnieść do 

tej uchwały autopoprawkę, dokonać zwiększenia kwoty dotacji z kwoty 25.920,00zł do kwoty 

39.300,00zł powyższe zmiany uwzględnić w planie wydatków kwotę 51.840,00zł, zwiększyć 

dochody o kwotę 78.600,00zł. Przesunięcia dokonać w dziale 900 Gospodarka Komunalna i 

Ochrona Środowiska. Zmiany uwzględnić w uchwale budżetowej i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Bo teraz już znamy dokładnie ilość ton jaka została poddana utylizacji. Taka stawka 

została zapisana w umowie, więc to ulega zwiększeniu . 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, rzeczywiście 

była informacja od Pani Skarbnik, że pewne jeszcze uszczegółowienie kwot zostanie przed sesją, 

zaraz na sesji wprowadzone i w formie autopoprawki Pan Wójt to przed chwila wprowadził.  

Wójt: dodam tylko dla mieszkańców, że to jest w związku z tym skażeniem, którego do tej pory 

nieznany sprawca dokonał na dwóch drogach na terenie gminy, to jest w m. Mniszek i w m. Lisica. 

W m. Mniszek to jest koszt Lasów Państwowych. Lasy Państwowe podjęły działania, tam usunięcia 

tej ziemi i poddanie utylizacji. Z tego, co tam mam informacje, że też było ponad 300 ton, ziemi 

zostało z tej drogi wywiezione i poddane utylizacji. Z naszej drogi, tzn. to nie jest nasza droga, to są 



grunty prywatne, ale przejęliśmy ciężar usunięcia, w związku z tym.., sądziliśmy początkowo, że to 

będzie mniejsza kwota. Oczywiście połowę dofinansowania otrzymany z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska, zapewnienie już mamy z Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska z posiedzenia w ubiegłym tygodniu w środę. Również Lasy Państwowe otrzymają takie 

dofinansowanie w wysokości 50%.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 81/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2015 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 82/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: zmiany uchwały nr 12/III/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2015. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 83/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

- przedstawienie projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin 

ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

 

Wójt: zgłosił autopoprawkę do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. Autopoprawka stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski poprosił o odczytanie 

Przewodniczących poszczególnych komisji wypracowanych wniosków i opinii dotyczących 

projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

1. Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Zygmunt Kieplin odczytał opinię pozytywną do 

projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

2. Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony 

Przeciwpożarowej Stanisław Wasiński odczytał opinię pozytywną do projektu uchwały w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, która stanowi załącznik do protokołu. 

3. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Piotr Piotrowski odczytał opinię pozytywną do projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin, która stanowi załącznik do protokołu. 

4. Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw 

Mieszkaniowych Ewa Michalska odczytała opinię pozytywną do projektu uchwały w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, która stanowi załącznik do protokołu. 

5. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Osmałek odczytał opinię pozytywną do projektu 

uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, która stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał uchwałę Nr 



Pł.423.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 grudnia 

2015 roku w sprawie: opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin.  

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

- dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

Przewodniczący Klubu Radny Porozumienie dla Rozwoju Gminy Gostynin Piotr Piotrowski 

odczytał wniosek, wypracowany przez Klub Radnych:  

„W załączniku Nr 1 do Uchwały Rady Gminy Gostynin w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin, w pozycji tabeli rok 2016 w kolumnie 2.1 (Wydatki bieżące) kwotę 

30.370.000,00zł, zastąpić kwotą 30.280.000,00zł i w kolumnie 2.2 (Wydatki majątkowe) kwotę 

5.717.000,00zł, zastąpić kwotą 5.807.000,00zł”. 

Radny Szymon Szczypawka: proszę o rozszerzenie, co się kryje pod tymi kwotami? Są mieszkańcy, 

bardzo proszę o przedstawienie tych informacji. 

Radny Marek Balcerzak: nie ma tutaj kto odpowiedzieć, ja tylko odpowiem, że jest to projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, który jest jak gdyby odbiciem tego, co będzie się działo, czy to 

co będzie zawarte w uchwale budżetowej. Może dlatego tak się dzieje, z tego, co ja zrozumiałem, z 

tego wniosku, jest zmiana, czyli przesunięcie środków między wydatkami bieżącymi, a 

inwestycyjnymi. Zwiększone są środki na inwestycje, kosztem wydatków bieżących. Natomiast, ja 

już wielokrotnie o tym mówiłem, dla mnie sensownym by było, żeby omawiać najpierw budżet, a 

później Wieloletnią Prognozę Finansową. Wtedy takich pytań myślę, Panie Radny by nie było.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: jeśli chodzi o zasadność procedowania to uważam, że kolejność jest 

właściwa. Wieloletnia Prognoza Finansowa daje nam pewne limity i ograniczenia, co do 

uchwalania i co do kształtu budżetu. Stąd też myślę, że właściwym jest najpierw procedowanie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, a później uchwały budżetowej. Nie mniej 

jednak omawiać możemy po prostu wspólne, pewne zagadnienia, które się bezpośrednio ze sobą 

łączą, bo nie mniej jednak rok 2016 w WPF to odzwierciedlenie uchwały budżetowej. Jeśli chodzi 

tutaj o wniosek, to oczywiście Rada ma takie prawo nie zmieniając kwoty deficytu bądź też 

przesunięcia między niektórymi strukturami wydatków dokonywać stąd też na ten moment trudno 

mi się odnieść co do tego wniosku. Może tylko w kwestii WPF kilka słów powiem, jakie założenia 

kierowały nami przy tworzeniu i opracowaniu WPF i Budżetu Gminy Gostynin na rok 2016 i 

kolejne lata budżetowe. Przede wszystkim założenia jakie przyjęliśmy do projektu budżetu, oparte 

były o przepisy obowiązującego prawa i o wewnętrzne akty. O obowiązujące przepisy prawa mam 

tutaj na myśli ustawę o finansach publicznych, ustawę o podatkach i opłatach lokalnych i ustawę o 

dochodach jst, wiemy, że one uległy zmianie i te wszystkie zmiany wchodzą z dniem 1 stycznia 

2016r. i te założenia tych wszystkich zmian zostały uwzględnione w projektowanych budżetach na 

lata kolejne. Projektując WPF oparliśmy się również na wskaźnikach makroekonomicznych, na 

założeniach przyjętych do tworzenia budżetu Państwa Polskiego w oparciu o wskaźniki 

Ministerstwa Finansów, mam tutaj na myśli realne tempo wzrostu PKB, w przyszłym roku o 3,8%, 

wzrost dynamiki cen towarów i usług konsumpcyjnych o 1,7%, wzrost przeciętnego wynagrodzenia 

brutto w gospodarce narodowej do kwoty 4.055,00zł, wzrost najniższego wynagrodzenia do kwoty 

1850,00zł, niezmienione składki na fundusz pracy 2,45%. Przyjęliśmy również, bo takie były 

wstępne założenia, nie wiemy jeszcze co w ciągu roku się zmienni, jeśli chodzi o stawkę podatku 

VAT, przyjęliśmy ja na niezmienionym poziomie, przyjęliśmy na niezmienionym poziomie koszty 

uzyskania przychodu, zryczałtowane kwoty zmniejszające podatek. Pewnie szereg zmian, które 

zostają wprowadzane w wszelkich ustawach będzie miało odzwierciedlenie na kształt naszego 

budżetu, stąd też w ciągu roku na pewno zajdą potrzeby dokonywania zmian, jeśli chodzi o kształt 

budżetu. Strona dochodowa WPF roku 2016, to wartość 31.857.000,00zł, wydatki zostały 

ustanowione na poziomie 36.087.000,00zł, co daje nam deficyt w kwocie 4.230.000,00zł. Deficyt 

ten będzie pokryty przychodami z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w wysokości 710.000,00zł i pozostałą część kredytem komercyjnym. Projektując stronę 

dochodową, oparliśmy się przede wszystkim na dochodach własnych, które zostały niezmienione i 



stawki podatków i opłat lokalnych zostały utrzymane na poziomie roku 2015. Stąd też jeśli chodzi o 

wpływy z dochodów własnych, nie ulegają one wzrostowi w roku 2016, a stopa inflacji 1,7% 

powoduje iż wydatki bieżące, będą o tę wartość rosły. Nie mniej jednak odnotowujemy pozytywne 

zjawisko, jeśli chodzi o kształtowanie naszego budżetu po stronie dochodowej i ma tutaj na myśli 

wpływy z podatku dochodowego od osób fizycznych. W roku 2016 planowany jest wzrost o ponad 

9% stad też, jak gdyby, to nas cieszy.  Cieszy nas również fakt, iż wzrasta kwota, chociaż w 

niewielkiej wartości, bo ponad 10tys. zł, ponad planowych wpływów roku 2015, ale jeśli chodzi o 

wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych, tutaj mam na myśli, jeśli chodzi o wpływy z 

CIT-u. Wzrastają nam również subwencje, subwencja ogólna, subwencja wyrównawcza zarówno w 

kwocie podstawowej, jak i w kwocie uzupełniającej i ma to wpływ bezpośrednio na nasz budżet. 

Ponad 400tys. zł wzrostu, jeśli chodzi o subwencje ogólne, tutaj ma to związek ze wzrostem 

dochodów podatkowych na naszego mieszkańca gminy. Wskaźnik G w roku 2014  uległ 

zwiększeniu w stosunku do roku 2013 o 1,06%, nie mniej jednak szybciej rośnie wskaźnik 

dochodowy na jednego mieszkańca w Polsce, stąd też, jak gdyby wzrost tam był o około 3,5%, stąd 

też ta subwencja, tutaj odnotowujemy też wzrost.  Wzrasta subwencje w części uzupełniającej i to  

też przedkłada się na wpływ gęstości zaludnienia na terenie naszej gminy. Wzrost subwencji 

równoważącej, na co wpływ miały zwiększone wydatki na gospodarkę mieszkaniowa w naszej 

gminie. Malejąca subwencja i to mnie cieszy, to subwencja oświatowa o ponad 257tys. zł, mamy 

zmniejszoną subwencję oświatową. Jeśli chodzi o dotację z zakresu administracji rządowej, tutaj w 

budżetach zostały one przyjęte w wartościach otrzymanych i zatwierdzonych przez Wojewodę 

Mazowieckiego, jak również przez Krajowe Biuro Wyborcze. W naszym budżecie w roku 2016, nie 

zaplanowano dochodów majątkowych, z uwagi na koniunkturę w gospodarce. Mamy tylko 

nieznaczne nieruchomości, które są przeznaczone do sprzedaży, stąd, żeby ten budżet był jak 

najbardziej realny i wskaźniki tych dochodów, nie umieściliśmy w projektowanym budżecie. 

Natomiast, jeżeli dojdzie do sprzedaży tych naszych działek, które mamy do sprzedaży w roku 

2016, oczywiście będziemy korygować budżet i wprowadzać te ponad planowe dochody do 

budżetu. W budżecie roku 2016 po stronie dochodowej nie uwzględniono dochodów z tytułu dotacji 

ze środków europejskich, na ten moment nie mamy podpisanych umów, nie mniej jednak wiemy, 

już o tym, że będzie takie zadanie realizowane i te środki mamy, już nasz główny partner Lider 

podpisał umowę w sprawie dofinansowania, my te środki też będziemy wprowadzać w ciągu roku 

do budżetu, na realizację zadania wieloletniego, które mamy w wykazie przedsięwzięć, chodzi tutaj 

o termomodernizację budynku szkoły w Białotarsku na którą przeznaczamy ponad 1.700tys. zł. 

Jeśli chodzi o stronę dochodową, to tutaj w stosunku do roku 2015, budżet wzrasta o 0,5%, a  

odejmując te środki unijne, które były w projekcie budżetu rok 2015 i dochody majątkowe, to 

wzrost mamy dochodów o 3,5%, co bezpośrednio się tutaj odzwierciedla jeśli chodzi o realne 

tempo wzrostu PKB. Strona podatkowa w naszej pierwotnej wersji budżet zakładał wydatki bieżące 

w wysokości 30.870.000,00zł, 5.717.000,00zł, były to wydatki majątkowe, w ramach tych 

wydatków majątkowych kwota 4.020tys. zł, to zadania wieloletnie, które już były wcześniej 

uchwalone w WPF, na pewno tutaj szczegółowo omówi te inwestycje Pan Wójt. Kwota 

pozostających środków na zadania jednoroczne to tylko kwota 1.647tys. zł. Nie mniej jednak 

dążymy cały czas do ograniczania wydatków o charakterze fakultatywnym. Skupiamy się tylko na 

wydatkach stałych, obligatoryjnych stąd też zawsze celem, jaki stawiamy sobie przy projektowaniu 

budżetu jest możliwość uzyskania jak największej kwoty na środki przeznaczone na inwestycje z 

wydatków bieżących. Nie jest to prostym zadaniem i Państwo o tym doskonale wiecie, ponieważ 

przy istniejących ilości jednostek podległych gminie, nie jest możliwe znaczne ograniczanie 

wydatków bieżących, ponieważ gro wydatków, jest wydatkami stałymi. Jestem bardzo ciekawa, 

dalej Państwa wniosku, bo trudno mi powiedzieć skąd udało się wygospodarować, kolejne środki, 

bo zmiana dotyczy wydatków bieżących, przesunięcie na wydatki majątkowe, także z 

niecierpliwością poczekam. Chciałam jeszcze podkreślić, to, iż tak, jak wcześniej wspomniałam, 

dokładamy wszelkich starań, żeby jak najwięcej środków przeznaczać na inwestycje. Budżet 

nowego roku zakłada bardzo ambitne plany, bardzo duże inwestycje i przedsięwzięcia, o tym na 

pewno powie Pan Wójt. Mamy do zrealizowania przedsięwzięcie ponad 2.150tys. zł budowa 



budynku Urzędu Gminy wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Wiemy też, że w związku z zaistniałą 

sytuacją pojawiły się nam wcześniej, niemające miejsca w naszym budżecie wydatki bieżące 

związane chociażby z opłatą czynszu za siedzibę, w której w tej chwili się znajdujemy 150tys. zł, 

tyle kosztuje nas czynsz, który musimy uiszczać do Gminy Miasta Gostynina w roku 2016, jak 

również jeszcze w roku 2016 pozostała nam do zapłacenia kwota odszkodowania za bezumowne 

korzystanie z lokalu tego budynku za okres wcześniejszy przed wyrokiem NSA, to jest kwota 

jeszcze ponad 40tys. zł w przyszłym roku. Stąd te wydatki bieżące siłą rzeczy, przy wielkich 

ograniczeniach musiały wzrosnąć. Ale budżet to nie tylko wydatki inwestycyjne i rozwój. W 

naszym budżecie jest wiele zadań o charakterze wydatków bieżących, które są niezmiernie ważne, 

dla rozwoju naszej gminy, chociażby zadania w zakresie sportu, to też na pewno Pan Wójt przybliży 

ten temat, zadania w zakresie popularyzacji kultury i tradycji, zadania związane z 

przeciwdziałaniem patologiom społecznym. Także jest to budżet, który w zasadzie w każdej 

dziedzinie stawia na rozwój naszej gminy. 

Radny Jerzy Węglewski: ja się odniosę tutaj do wypowiedzi Pani Skarbnik i powiem tak, 

konkretnie zapytam Pana Przewodniczącego Klubu Radnych odnośnie tego wniosku, który 

postawił, bo ja rozumie, Klub Radnych, 9 Radnych wypracowało ten wniosek, nam podano dwie 

liczby, dwie kwoty przesunięć między wydatkami w WPF, ale my nadal nawet nie wiemy z czego to 

wynika? A za chwilę będziemy głosować. Czyli mamy, co głosować w ciemno nie wiedząc nad 

czym? Nie wyobrażam sobie tego, proszę o wyjaśnienie, tutaj tych zmian z czego to wynika? 

Radny Szymon Szczypawka: ja proponuję, żeby jakoś to połączyć, tak? To, co powiedział Pan 

Wiceprzewodniczący, to, co powiedziała Pani Skarbnik. Pani Skarbnik odniosła się do projektu 

Pana Wójta. Natomiast domyślam się, że będą pewnie jakieś propozycje zmian do projektu budżetu, 

żeby w tej chwili omówić, potem oddzielnie głosować, ale omówić je, bo te propozycje się łączą. 

Nie da się głosować zmian w WPF, nie wiedząc, co te zmiany przyniosą. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak ta procedura 

przewiduje. 

Radny Szymon Szczypawka: możemy oczywiście oddzielnie głosować, to jest uzasadnione, ale 

omówmy szerzej te zmiany, które będziecie Państwo proponować, bo domyślam się, że jakieś będą. 

I to nie znaczy, że jesteśmy przeciw, prawda? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, taką 

mamy przyjętą procedurę głosowania, tak mówi prawo, o czym powiedziała Pani Skarbnik, że dla 

rozjaśnienia wydatków, najpierw głosujemy WPF. Ja nie widzę tutaj możliwości, żeby na ten 

moment łączenia tych poważnych spraw, chyba, że pokusimy się w przyszłym roku o inne 

wypracowanie sposobów głosowania WPF przy budżecie przyszłego roku i projektu uchwały 

budżetowej na następny rok. Po prostu tak mamy to zorganizowane. Nie widzę możliwości, żeby 

zrobić to inaczej. Po prostu musimy przegłosować tę zmianę, która jest zaproponowana przez 

Przewodniczącego Klubu Radnych i przejść do procedowania uchwały budżetowej. Czyli 

przystępuję do głosowania, kto jest za.. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Przewodniczący, ja złożyłem wniosek o wyjaśnienie, bo ja nie wiem 

nad czym mam głosować. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: taka, jest jak gdyby 

logika WPF odnosi się do cyfr. A dalej prawdopodobnie, ma Pan tutaj racje, że wniosek będzie 

również do uchwały budżetowej.   

Wójt: Panie Przewodniczący i Państwo Radni szersze wyjaśnienie by się należało, bo ja też 

chciałbym wiedzieć, z których wydatków bieżących. Pani Skarbnik wspomniała, że wydatki 

bieżące już były naprawdę mocno skalkulowane. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: spodziewam się, że 

będzie to we wniosku już do uchwały budżetowej, która jest następnym elementem naszego 

dzisiejszego posiedzenia. 

Radny Jerzy Węglewski: nie, wiem, ja zadałem tutaj pytanie Przewodniczącemu Klubu, żeby 

wyjaśnił mi te zmiany i chcę uzyskać odpowiedź, bo chcę wiedzieć nad czym głosujemy. 

Radny Piotr Piotrowski: kolego Radny, tak jak mówił Pan Przewodniczący, mam tutaj kolejne 



wnioski. Ale jak tutaj mówi Pan Przewodniczący, procedura jest taka, że najpierw głosuje się WPF. 

 

Wniosek Klubu Radnych został przyjęty 11 za, 1 przeciw i 3 wstrzymującymi się. 

 

- głosowanie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin po zmianach. 

Uchwała nr 84XVII/2015 została przyjęta 12 głosami za i 3 wstrzymującymi się i stanowi załącznik 

do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

Wójt: Szanowni Państwo,  projekt, który przedkładam Państwu do procedowania zakłada dochody 

w łącznej kwocie 31.857.000,00zł, w tym dochody bieżące w kwocie 31.857.000,00zł, wydatki w 

łącznej kwocie 36.087.000,00zł, w tym wydatki bieżące w kwocie 30.370.000,00zł, wydatki 

majątkowe 5.717.000,00zł. Po krótce chciałbym się odnieść do funduszu sołeckiego, który z roku 

na rok wzrasta. Na rok 2016 kwota planowanych wydatków na fundusz sołecki, tj. kwota 

608.404,37zł., z tego na wydatki bieżące 569.868,85zł i wydatki majątkowe w ramach funduszu 

sołeckiego 38.535,52zł. Dodam, że kwota refundacji z tytułu funduszu sołeckiego w następnych 

latach, rosła, w tym roku wynosiła 37,73%. Jak już wcześniej Państwu mówiłem, rekomenduje 

zawsze utrzymanie tego funduszu sołeckiego, to jest taki mały budżet obywatelski, jaki jest 

realizowany w samorządach miejskich. Projekt budżetu zakłada również dotację celowe dla 

podmiotów zaliczanych i niezaliczanych do sektora finansów publicznych, a mianowicie dla 

Powiatu Gostynińskiego kwotę 80.000,00zł na przebudowę skrzyżowań w m. Solec, dla 

Województwa Mazowieckiego, kwotę 5.464,13zł na realizację programu, który realizujemy 

wspólnie i dotację dla Gminy Miasta Gostynina 40.000,00zł, na realizację programu szczepienia, 

przeciwko rakowi szyjki macicy. Wprowadzamy również zadania konkursowe, a mianowicie kwotę 

73.000,00zł, na rozwijanie prawidłowych postaw społecznych u dzieci i młodzieży oraz 

zagospodarowanie wolnego czasu i przeciwdziałanie patologiom społecznym, w ramach funduszu 

alkoholowego, chcemy takie postępowanie konkursowe przeprowadzić. Ponadto kwotę 70.000,00zł 

przeznaczamy na wspieranie przedsięwzięć popularyzujących folklor i kultywujących tradycję, ze 

szczególnym uwzględnieniem nauki tańca i pieśni ludowych, skierowanych w szczególności do 

dzieci i młodzieży. Mamy tu na myśli przede wszystkim istniejące dwa zespoły folklorystyczne na 

terenie gminy i również inne organizacje mogą w tym, w ramach tego postępowania konkursowego 

ubiegać się o dotacje. Ponadto 75.000,00zł, przeznaczamy na wspieranie i upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu oraz podnoszenie sprawności fizycznej dzieci i młodzieży oraz dorosłych 

mieszkańców gminy, również w ramach postępowania konkursowego. Planujemy również dwie 

dotacje podmiotowe, a mianowicie 360.000,00zł dla Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi 

Gminy Gostynin w Białem oraz 360.000,00zł dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z 

siedzibą w Solcu. Jak już wspomniałem, jeśli chodzi o realizację zadań inwestycyjnych, to jest 

kwota planowana na rok 2016, 5.717.000,00zł, z czym 4.020.000,00zł wynikają z WPF. Czyli to są 

zadania przyjęte już wcześniej w ramach WPF, w tym dwie główne sztandarowe  inwestycje tj. 

budowa siedziby budynku Urzędu Gminy i termomodernizacja budynku szkoły w Białotarsku. 

Realizacja zadania jeśli chodzi o budowę budynku to jest ponad 2mln. zł i ponad 1.700tys. zł na 

termomodernizację budynku szkoły w Białotarsku. Poza tym jeszcze jakieś drobniejsze zdarzenia, 

które są też w WPF. A ponadto kwotę 1.642tys. zł na inwestycje jednoroczne różnego rodzaju 

zakresu. A mianowicie „przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Lucień – 

opracowanie dokumentacji projektowej”, tez już tam zaczyna w okresie letnim tej wody brakować, 

widzimy konieczność modernizacji tej stacji uzdatniania wody, chcemy wprowadzić tak jak na wzór 

Sierakowa, automatyczne sterowanie, w procesie płukania, to w znacznej mierze poprawi jakość 

wody i wprowadzenie tych zbiorników retencyjnych, które zapewni ciągłość w dostarczaniu wody. 

Ponadto drobne zadania z zakresu sieci wodociągowych, a mianowicie „Rozbudowa sieci 



wodociągowej w m. Górki Pierwsze, w m. Gulewo, w m. Zuzinów, w m. Zieleniec, w m. 

Kazimierzów”, są to drobne zadania, drobne potrzeby jeszcze, które mieszkańcy zgłaszają. Tych 

potrzeb jest dużo, dużo więcej. Lista wniosków przekracza ponad 30. Możliwości finansowe nas 

ograniczają. Planujemy również „Budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Sokołowie”, na to zadanie 

przeznaczamy kwotę 600tys. zł, będziemy starali się ubiegać o dofinansowanie z WFOŚ. Ponadto 

„Budowa studni głębinowej w m. Józefków”, to jest też zadanie, które nie raz już było podnoszone, 

gdzie stacje uzdatniania wody powinny mieć dwie studnie, podstawową i zapasową. Jest to z uwagi 

na występujące awarie, zapewnienie bezpieczeństwa, zapewnienie ciągłości dostaw wody. I taką 

studnię tez planujemy wybudować w m. Józefków. Tam stacja pracuje na jednej studni, jest tam 

zagrożenie takie, że w okresach awarii, mieszkańcy są pozbawieni dostawy wody. To, co mówiłem, 

oprócz sztandarowych, to, co obiecałem sztandarowych inwestycji, że one też, może w jakiejś tam 

części ograniczą, ale na pewno nie wpłyną, że temat dróg zostanie odsunięty, w związku z tym, też 

na inwestycje drogowe planujemy przeznaczyć środki w kwocie 490.000,00zł, to są „Przebudowy 

drogi gminnych, tak jak realizowaliśmy w roku 2015 i 2014, a mianowicie, „Przebudowa drogi 

gminnej w m. Strzałki-Osada-Sałki, w m. Kazimierzów, w m. Budy Kozickie, w m. Zaborów Stary, 

w m. Górki Drugie, w m. Jaworek, w m. Podgórze”. Z innych zadań planujemy oczywiście  

„Opracowanie dokumentacji projektowej remontu budynku mieszkalnego w m. Józefków”, tak jak 

Państwo pamiętacie, inspektor nadzoru budowlanego, wydał decyzje nakazującą w zasadzie nam 

wyprowadzenie mieszkańców, ale póki, co chcemy opracować dokumentacje, sprawdzić dokładnie 

stan techniczny tego budynku i jakie niezbędne remonty trzeba wykonać, żeby ten budynek 

zabezpieczyć, dalej, żeby było pozwolenie na eksploatację. Ponadto drobne zadnia typu „Budowa 

przyłącza wodociągowego do budynku znajdującego się na placu zabaw w Bierzewicach”, 

„Budowa szamba do budynku znajdującego się na placu zabaw w Bierzewicach”, są to drobne 

zadania. „Zakup sprzętu komputerowego”, dla potrzeb Urzędu, za kwotę 13.464,46zł, ponadto 

„Zakup samochodu osobowego”, planujemy tu kwotę 20.000,00zł, widzimy taką potrzebę, coraz 

większe potrzeby są, jeżeli chodzi o GOPS. Tych wyjazdów jest coraz więcej, coraz więcej 

zgłoszeń, więc udostępniając samochód dla GOPS, blokujemy swoje możliwości, w związku z tym 

takie plany w budżecie zostały zapisane. Ponadto planujemy „Opracowanie dokumentacji 

projektowej budowy sali gimnastycznej przy szkole w Sierakówku”, na ten cel planujemy kwotę 

100tys. zł temat też jest już od kilku lat odkładany i ta konieczność budowy takiej sali 

gimnastycznej w Sierakówku, ja też rozumie, że jest i w Solcu i oczywiście w każdej szkole 

najlepiej żeby była sala gimnastyczna, ale póki, co możliwości finansowe na tyle nam pozwalają. 

Ponadto planujemy „Rozbudowę zaplecza sanitarnego oraz infrastruktury towarzyszącej przy 

obiekcie sportowym na działce gminnej w m. Lucień”, tu mamy na myśli głównie postawienie 

drugiego kontenera, w którym goście przyjeżdżający na rozgrywki meczy mieli zaplecze sanitarne. 

 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski poprosił o odczytanie 

Przewodniczących poszczególnych komisji wypracowanych wniosków i opinii dotyczących 

projektu budżetu Gminy Gostynin na 2016 r. 

1. Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw 

Mieszkaniowych Ewa Michalska odczytała opinię pozytywną w sprawie projektu budżetu Gminy 

Gostynin na 2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu. 

2. Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Zygmunt Kieplin odczytał opinię negatywną w 

sprawie projektu budżetu Gminy Gostynin na 2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu. 

3. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Osmałek odczytał opinię pozytywną w sprawie 

projektu budżetu Gminy Gostynin na 2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu. 

4. Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony 

Przeciwpożarowej Stanisław Wasiński odczytał opinię pozytywną w sprawie projektu budżetu 

Gminy Gostynin na 2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu.  

5. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Piotr Piotrowski odczytał opinię pozytywną w sprawie projektu budżetu Gminy Gostynin na 2016 



rok, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał uchwałę Nr 

Pł.424.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 grudnia 

2015 roku w sprawie: opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie uchwały 

budżetowej i deficycie na 2016 rok.  

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

- przedstawienie opinii Wójta w sprawie opinii komisji Rady, 

Wójt: pozytywna opinia większości komisji, tak, ale dziwi mnie bardzo negatywna opinia komisji 

budżetu. 

 

- dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

Przewodniczący Klubu Radny Porozumienie dla rozwoju Gminy Gostynin Piotr Piotrowski 

odczytał wniosek, wypracowany przez Klub Radnych.  

„1. W uchwale budżetowej Gminy Gostynin na rok 2016 

§ 2 ust. 1 przyjmuje brzmienie: 

„pkt 1) wydatki bieżące w kwocie: 30.280.000,00zł 

pkt 2) wydatki majątkowe w kwocie: 5.807.000,00zł” 

§ 9 ust. 1 pkt 1 przyjmuje brzmienie: 

„Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin w Białem w wysokości: 

310.000,00zł” 

2. W załączniku Nr 2 do projektu uchwały budżetowej na rok 2016 – Wydatki, proponuje się: 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 837.100,00zł, zastąpić kwotą 

757.100,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 790.000,00zł, zastąpić kwotą 710.000,00zł. 

Rozdział 01010 Infrastruktura wodociągowa i sanitarna wsi: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 

823.080,00zł, zastąpić kwotą 743.080,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 

(inwestycje i zakupy inwestycyjne) kwotę 790.000,00zł, zastąpić kwotą 710.000,00zł. 

Dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę: w kolumnie 4 

(Plan) kwotę 220.000,00zł, zastąpić kwotą 60.000,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i 

kolumnie 15 (inwestycje i zakupy inwestycyjne) kwotę 220.000,00zł, zastąpić kwotą 60.000,00zł. 

Rozdział 40002 Dostarczanie wody: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 220.000,00zł, zastąpić kwotą 

60.000,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 220.000,00zł, zastąpić kwota 60.000,00zł. 

Dział 600 Transport i łączność: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 1.255.000,00zł, zastąpić kwotą 

1.745.000,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 570.000,00zł, zastąpić kwotą 1.060.000,00zł. 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 1.175.000,00zł, zastąpić 

kwotą 1.665.000,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 490.000,00zł, zastąpić kwotą 980.000,00zł. 

Dział 801 Oświata i wychowanie: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 17.335.390,00zł, zastąpić kwotą 

17.235.390,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 1.830.000,00zł, zastąpić kwotą 1.730.000,00zł. 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 10.787.000,00zł, zastąpić kwotą 

10.687.000,00zł, w kolumnie 14 (wydatki majątkowe) i kolumnie 15 (inwestycje i zakupy 

inwestycyjne) kwotę 1.830.000,00zł, zastąpić kwota 1.730.000,00zł. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 955.042,05zł, 

zastąpić kwotą 905.042,05zł, w kolumnie 5 (Wydatki bieżące) kwotę 940.000.00zł, zastąpić kwotą 

890.000,00zł i w kolumnie 9 (Dotacje na zadania bieżące) kwotę 790.000,00zł, zastąpić kwotą 

740.000,00zł. 



Rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 

525.042,05zł, zastąpić kwotą 475.042,05zł, w kolumnie 5 (Wydatki bieżące) kwotę 510.000,00zł 

zastąpić kwotą 460.000,00zł i w kolumnie 9 (Dotacje na zadania bieżące) kwotę 360.000,00zł, 

zastąpić kwotą 310.000,00zł. 

Dział 926 Kultura fizyczna: w kolumnie 4 (Plan) kwotę 180.000,00zł, zastąpić kwotą 80.000,00zł 

w kolumnie 5 (Wydatki bieżące) kwotę 120.000,00zł, zastąpić kwotą 80.000,00zł, a kwoty w 

kolumnach 6, 8, 14 i 15 zastąpić kwotą 0,00zł. 

Rozdział 92601 Obiekty sportowe: kwoty w kolumnach 4, 5, 6, 8, 14 i 15 zastąpić kwota 0,00zł. 

3. W załączniku Nr 9 – Dotacje podmiotowe w 2016r. wprowadzić zmiany: 

Dział 921 Rozdział 92109 Gminne Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin w Białem 

kwotę 360.000,00zł, zastąpić kwota 310.000,00zł. 

4. W załączniku Nr 10 – Wydatki na zadania inwestycyjne na 2016 rok nieobjęte wykazem 

przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Wykreślić zadania: 

Dział 010 Rozdział 01010 Przebudowa i rozbudowa SUW w m. Lucień (dokumentacja projektowa). 

Łączne koszty finansowe w dziale 010 wyniosą 660.000,00zł, Rok 2016 – 660.000,00zł, z tego 

dochody własne jst 130.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe 530.000,00zł. 

Dział 400 Rozdział 40002 Budowa studni głębinowej w m. Józefków. 

Łączne koszty finansowe w dziale 400 – 0zł. 

Dział 801 Rozdział 80101 Opracowanie dokumentacji projektowej budowy sali gimnastycznej przy 

szkole w Sierakówku. 

Łączne koszty finansowe w dziale 801 – 0zł. 

Dział 926 Rozdział 92601 Rozbudowa zaplecza sanitarnego oraz infrastruktury towarzyszącej przy 

obiekcie sportowym na działce gminnej w m. Lucień. 

Łączne koszty finansowe w dziale 926 – 0zł. 

W dziale 600 Rozdział 60016 dokonać zmiany wartości zadań: 

Przebudowa drogi gminnej w m. Strzałki – Osada – Sałki 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00zł, dochody własne jst – 

35.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 80.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Kazimierzów 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00zł, dochody własne jst – 

35.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 80.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Budy Kozickie 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00zł, dochody własne jst – 

35.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 80.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Zaborów Stary 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00zł, dochody własne jst – 

35.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 80.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Górki Drugie 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00, dochody własne jst – 

35.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 80.000,00zł. 

Wprowadzić zadania: 

Przebudowa drogi gminnej w m. Gorzewo 

Łączne koszty finansowe – 55.000,00zł, Rok 2016 – 55.000,00zł, dochody własne jst – 15.000,00zł, 

kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 40.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej Białe – Antoninów 

Łączne koszty finansowe – 60.000,00zał, Rok 2016 – 60.000,00zł, dochody własne jst – 

20.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 40.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Sieraków 

Łączne koszty finansowe – 115.000,00zł, Rok 2016 – 115.000,00zł, dochody własne jst – 

55.000,00zł, kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 60.000,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Wrząca 



Łączne koszty finansowe – 35.000,00zł, Rok 2016 – 35.000,00zł, dochody własne jst – 25.000,00zł, 

kredyty, pożyczki, papiery wartościowe – 10.000,00zł 

Zadanie: Przebudowa drogi gminnej w m. Jaworek, zastępuje się zadaniem Przebudowa drogi 

gminnej w m. Rogożewek. 

Uzasadnienie: 

Proponowane zmiany są zgodne z oczekiwaniami mieszkańców. Zwiększają środki na inwestycje 

drogowe, które zdaniem Klubu są za małe w stosunku do innych wydatków. Inwestycje 

zaproponowane przez Pana Wójta są jak najbardziej zasadne, ale mogą zostać wykonane w latach 

następnych. Proponowane zmiany nie powodują zwiększenia deficytu budżetu. 

Wójt: Szanowni Państwo, wobec tak głębokich zmian proponuję pół godziny przerwy. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Wójcie, Panie Przewodniczący ja również mam propozycję zmiany 

w budżecie, jeżeli będzie przerwa, to również nad tą moją propozycją proszę się pochylić, 

propozycja była zgłaszana na komisji budżetu i finansów, Pan Wójt i Pani Skarbnik wiedzą o co 

chodzi, na komisji budżetu i finansów było 5 osób za i 5 osób przeciw za tym moim wnioskiem,  

wniosek dotyczy również małej zmiany w budżecie, konkretnie chodzi o zmniejszenie nakładów na 

zadaniu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w Sokołowie” z kwoty 600tys. zł do kwoty 464tys. zł i 

wypracowane środki tj. 136tys. zł, proponuję przeznaczyć na dwa zadania. Zadanie 1 „Wymiana 

drzwi wejściowych w SP w Sokołowie”, wymiana drugich drzwi kwotę 6tys. zł oraz „Przebudowa 

drogi gminnej w m. Jastrzębia” kwotę 130tys. zł. Uzasadnieniem tego wniosku jest to, że pytałem 

wielokrotnie o zamiar budowy kanalizacji, ta kanalizacja znajduje się w budżecie od trzech lat, 

jednak ta kanalizacja nie jest budowana praktycznie w ogóle. W 2015 roku mieliśmy zaplanowane 

800tys. zł w budżecie, wykonanie 72tys. zł, czyli tylko był wykonany niewielki odcinek, żeby 

podtrzymać ważność projektu i ważność pozwolenia na budowę. Dalej w budżecie na 2016 rok, 

planuje się 600tys. zł, pytałem Pana Wójta, jaki będzie zakres, za te pieniądze, jaki jest 

przewidziany, nie uzyskałem odpowiedzi, jeśli mógłby Pan Wójt się jeszcze raz odnieść do tej 

sprawy. A droga w m. Jastrzębia, gdzie mieszkańcy mają do drogi asfaltowej 2-3km i więcej 

niektórzy, trzy gospodarstwa są, to, co we wnioskach mówiłem i w interpelacjach, że są za 

autostradą i po prostu do gminy Gostynin mają objazdem 5-6km albo więcej, po bardzo niedobrej 

drodze. Myślę, że to 130tys. zł będzie niewielki odcinek, jednak bardzo pomoże mieszkańcom i 

skróci im drogę do asfaltowej drogi. Przy tym odcinku, o którym ja myślę, przy tej inwestycji, 

mieszka niepełnosprawne dziecko, chłopak, który ma już 12 lat, bardzo wyrośnięty, ciężki, z tym 

dzieckiem na spacer nawet rodzice nie mogą wyjść, nie mówiąc już o dojeździe do szkoły. To 

dziecko ma indywidualny tok nauczania, dojeżdżają nauczyciele ze szkoły, również wiedzą o co 

chodzi.  Myślę, że ta droga jest wskazana. Ta wymiana drzwi, jest kontynuacją zadania, w tym roku 

były wymieniane pierwsze drzwi, tu jest prośba o wymianę drugich drzwi. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo, tutaj się 

odniosę do wniosku Pana Wójta. Skonsultowałem tutaj z Prezydium, że dyskusję będziemy 

prowadzili i ta przerwa nie jest do końca zasadna, a Pani Skarbnik, jest wprawiona w budżecie, 

praktycznie, ma to wszystko w głowie i w biurze, więc w czasie dyskusji odniesie się do tych 

wniosków. A  nasze wnioski złożone przez Klub są dość precyzyjne i myślę, że ta dyskusja niech 

trwa, a tutaj te zmiany Pani Skarbnik będzie sobie w między czasie nanosiła. 

Dyrektor GCK Krystyna Janiszewska: jeśli można Panie Przewodniczący, bo tutaj dotkliwie Klub 

Radnych dotknął budżet GCK, czym utwierdzono mnie w przekonaniu, że nie warto oszczędzać, 

ponieważ, w tym roku widzicie Państwo, pewnie, że mamy troszeczkę nadwyżkę, ale to dlatego, że 

Pani Paulina od maja jest na zwolnieniu lekarskim, pobory jej płaci ZUS. Ja oszczędzając nie 

zatrudniłam nikogo na zastępstwo. Z Urzędu Pracy przyszły do mnie dwie stażystki, które 

pomagały mi w tej pracy. Jednak, jak Państwo wiecie, stażyści wszystkiego nie zrobią, więc ja 

pracowałam prawie na dwóch etatach, ale dzięki temu, rzeczywiści zaoszczędziliśmy sporo 

pieniędzy, mogliśmy dołożyć Wam do autokaru, który poszedł do szkoły do Lucienia. Ale w tym 

roku mam zamiar już od stycznia zatrudnić na zastępstwo kogoś za Panią Paulinę. Poza tym 

oczywiście ja zgadzam się z Państwa wolą, tyle tylko, że chcę Państwu powiedzieć, że ani Rada, ani 

nikt inny nie może ingerować w plan pracy GCK. Więc od razu mówię, że w planie pracy na 2016 



rok, nie znajdzie się pozycja dożynki gminne. Jeśli otrzymam taki fundusz, jaki Państwo 

przedstawili, no niestety nie wystarczy mi. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: powiem Pani Dyrektor, 

że dość odważny wniosek, ale przyjmujemy. 

Dyrektor GCK Krystyna Janiszewska: to nie jest wniosek. Po prostu ja ustalam plan pracy GCK i w 

tych pieniądzach, które Państwo mi chcecie przekazać niestety nie wystarczy mi na zorganizowanie 

dożynek, nie wspomnę już o delegacji niemieckiej. Sami jeździcie, goszczeni jesteście, a ja nie będę 

miała pieniędzy, na to, żeby ich tutaj przyjąć. Także proszę to jeszcze rozważyć.  

Radny Jerzy Węglewski: Panie Przewodniczący, chciałbym złożyć wniosek o faktycznie zwołanie 

przerwę w tych obradach i w przerwie zwołanie komisji budżetu i finansów, na której będzie 

przedstawione wszystkim Radnym, ten wniosek konkretny na piśmie i będziemy mogli do tego się 

odnieść, ponieważ jest to bardzo obszerny wniosek Klubu Radnych, niektórzy nie są w Klubie nie 

wiedzą o co chodzi, nie zdążyliśmy nawet zanotować wszystkich zmian, które przedstawił Pan 

Przewodniczący Klubu. Także znowu nie będziemy wiedzieli o czym dyskutujemy i nad czym 

głosujemy w efekcie, moim wniosek, tak jak logika i kultura dyskusji obowiązuje, który ja 

proponowałem zmiany w budżecie przedstawiłem na komisji budżetu i finansów przed Świętami. 

Wszyscy Radni mogli się z tym wnioskiem zapoznać, przemyśleć go do dzisiaj. Stawiam go dzisiaj 

ponownie, ponieważ na komisji budżetu było 5 do 5 , czyli…, po prostu poddaje pod głosowanie 

tutaj Wysokiej Rady. Natomiast wniosek Klubu, nie wiem dlaczego nie mógł być zgłoszony na 

komisji budżetu i finansów, gdzie można byłoby się na komisji zapoznać, do dzisiaj mieć jakiś 

wypracowany pogląd na temat tych zmian. Jest to po prosu troszeczkę dziwne i śmieszne, w taki 

sposób wprowadzanie tak szerokich zmian do budżetu. Budżetu, który jest aktem prawnym, który 

stanowi o funkcjonowaniu całej gminy. Wnioskuję o przerwę i zwołanie komisji budżetu i 

finansów, która by zaopiniowała te dwa wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja cały czas.. 

Radny Marek Balcerzak: ja się zwrócę tutaj do Pana Mecenasa, Panie Mecenasie z mojej wiedzy, 

jest tak, że komisje rzeczywiście maja obowiązek opiniować projekty uchwał, ale nie opiniują 

wniosków. Tym bardziej, że wnioski nie jednokrotnie padały na sesjach, stawiane, czy to przez 

Radnych, czy przez Pana Wójta i nigdy komisji takiej opinii nie musiały wypracowywać.  

Prawnik Konrad Wypych: tak ustawa o samorządzie gminnym, jak i statut naszej gminy, 

rzeczywiście nie stanowią o obowiązku opiniowania poprawek, natomiast nie ma również zakazu 

opiniowania takich poprawek. Także jest to kwestia Przewodniczącego, czy zarządzi przerwę, a 

Przewodniczącego Komisji, czy zwoła komisje celem zaopiniowania tych że poprawek. Obowiązku 

nie ma, ale zakazu również nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

dyskutujmy. 

Wójt: Panie Przewodniczący, ale nam potrzebna jest przerwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dyskutujmy na ten 

moment, jeszcze Pani Skarbnik pracuje, myślę, że.. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja mogę pracować.. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: a my będziemy 

dyskutować. 

Radny Szymon Szczypawka: Szanowni Państwo, przedstawiliście Państwo projekt budżetu, który 

jest praktycznie nowym budżetem. Szanowni Państwo, ten projekt, który przedstawił Pan Wójt, od 

16 listopada w przestrzeni publicznej funkcjonuje, wszyscy go znaliśmy. Znali go mieszkańcy, 

wiedzieli o tych inwestycjach, które są planowane, ja nie mówię, że one były.., że ten projekt był 

dobry, że był wystarczający. Ale były w międzyczasie 4 komisje budżetu, gdzie można było usiąść, 

dyskutować, rozmawiać, gdzie mogliście Państwo ten wniosek przedłożyć. Na jednej komisji nie 

chcieliście rozmawiać, była zwołana specjalna komisja, poświęcona projektowi budżetu, nie było 

rozmowy zupełnie, na trzeciej komisji to samo, dzisiaj przed sesją była też komisja budżetu i nikt 

nie wniósł uwagi, żadnej wskazówki, żadnego wniosku, żadnej propozycji zmiany do budżetu. 

Ludzie bądźcie poważni! Mało tego, to, co tutaj proponujecie, ja się z częścią tych propozycji 



zgadzam, bo rzeczywiście pewne rzeczy trzeba było w tym budżecie skorygować i szkoda, że tego 

nie zaproponowaliście wcześniej byśmy to wspólnie przedyskutowali, skorygowali. Natomiast nie 

róbcie też takich numerów, że chcecie mieszkańców skłócić między sobą, zabierając drogę w 

Jaworku, przekazując ją Rogożewkowi. Mieszkańcy Rogożewka i Jaworka się bardzo lubią i ja 

uważam, że droga jest potrzebna i w Rogożewku i w Jaworku, ale nie w ten sposób. To co robicie 

jest karygodne, egoistyczne i cyniczne. W taki sposób prowadzić, zagarniać mienie gminy i dbać 

tylko o własne interesy. Panowie i Panie! Bądźcie rozsądni, cztery komisje budżetu i nie 

przedstawiliście wniosku. Wniosku tak daleko idącego, to nie jest przecież wykreślenie jednej 

pozycji, to jest przerzucenie tego budżetu do góry nogami. W tej chwili powinno się przerwać sesję 

i od nowa dyskutować nad tym projektem budżetu i poddać go do opiniowania Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej. Takie jest moje zdanie.  

Radny Mirosław Nowacki: ja powiem tak, na początku klaskaliśmy temu Panu za wybitne 

osiągnięcia sportowe. A nagle teraz mu taj jakby zdjęliśmy te buty i on już nie będzie miał startu na 

żadnej arenie, jeżeli pieniądze, które były zaplanowane w budżecie, one są już skierowane zupełnie 

gdzieś indziej. 

Wójt: jeszcze raz Panie Przewodniczący, apeluje, nam przerwa nie jest potrzebna na leżenie, tylko 

na pracę. Żebym się mógł odnieść do tego wniosku. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Przewodniczący, ja również złożyłem wniosek o przerwę i zwołanie 

również komisji budżetu i finansów i myślę, że te wnioski trzeba przegłosować. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: pod względem finansowym jest wszystko poprawnie wyliczone, 

można dyskutować nad zmianami. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, bo 

rozejdziemy się, ta przerwa może coś da, może nie. Ja usłyszałem teraz poważny głos od Pani 

Skarbnik, że Pani Skarbnik potwierdza, że pod względem finansowym, wniosek mieści się w 

możliwościach tego budżetu.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: w kompetencjach Rady, natomiast ja tylko w kwestii wydatków 

bieżących, co mnie martwi, martwi mnie np. zdjęcie wydatków do 0zł, jeśli chodzi o utrzymanie  

obiektów sportowych, bo pobudowane mamy boisko, obiekt sportowy i wiemy, że siłą rzeczy 

wymaga on nakładów bieżących, bieżącego utrzymania, chociażby koszenie trawy, czy podlewanie, 

żeby utrzymać chociażby trwałość projektu. Więc wydatki.., tutaj w kwestii wydatków bieżących. 

Ograniczenie wydatków do 0zł, nie pozwoli na prawidłowe funkcjonowanie tego obiektu.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dlatego prosimy o głos 

Pani Skarbnik. 

Wójt: taki upór przy tej przerwie, nie rozumie. Ja mieszkańcom podam jakie są tu proponowane 

zmiany. A mianowicie, „Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w Lucieniu”- wykreślone  

całkowicie zadanie, „Budowa studni głębinowej w m. Józefków” – zadanie całkowicie wykreślone, 

zwiększone oczywiście drogi, wprowadzona jakaś tam jedna nowa droga. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej budowy sali gimnastycznej w Sierakówku”, koszt 100tys. zł - całkowicie 

wykreślone. Kolejne 60tys. zł, „Rozbudowa zaplecza sanitarnego oraz infrastruktury im 

towarzyszącej w m. Lucień, przy obiekcie sportowym”, z bieżącego utrzymania tegoż obiektu, 

również zdjęte środki całkowicie do 0zł. Nie wiem, chyba, że Radni będą społecznie, na zmianę, 

każdy będzie kosił, co tydzień, a takie wydatki są niezbędne do utrzymania. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dlatego chodzi o to, 

żebyśmy dyskutowali teraz. 

Wójt: kosztem tych zadań, zwiększone są kwoty na drogi w m. Strzałki-Osada, w m. Kazimierzów, 

w m. Budy Kozickie, w m. Zaborów Stary, po 45tys. zł, w m. Górki Drugie. Wprowadzone nowe 

zadanie Rogożewek, zamiast Jaworka. Taki jest wniosek Klubu. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mogę, powiem tak, ja ten wniosek oczywiście będę popierał, w 

związku z tym, że wielokrotnie słuchałem tutaj Państwa, którzy przychodziliście na sesję i w 99%, 

jak nie w 100% poruszane był tylko kwestie dróg. W zaproponowanym budżecie na rok 2016, jeżeli 

chodzi o inwestycje zaproponowano nam wydatki w różnych działach, przy czym na drogi, jak 

zwykle zaproponowano najmniej. Ja powiem, jeśli chodzi o zdjęcie niektórych zadań, tak jak było 



we wniosku, my uważamy, że te zadania są jak najbardziej zasadne, nie muszą być realizowane w 

2016 roku, a również mogą być realizowane w roku 2016, jeżeli w trakcie znajdą się jeszcze środki 

finansowe. Jeżeli zdjęliśmy, chociażby z działu 010, pewną inwestycję, to chcę zauważyć, że w 

dziale na wodno-kanalizacyjne inwestycje zaproponowano nam inwestycje za 1.010tys. zł łącznie, 

w projekcie budżetu. Jeżeli chodzi o wydatki chociażby w oświacie, zaproponowano nam wydatki 

inwestycyjne w wysokości 1.800tys, zł, jeżeli pójdę dalej, jeżeli chodzi o administrację, 

zaproponowano nam wydatki w wysokości 2.183tys. zł. Naszym zmartwieniem było to, że na 

wydatki drogowe, które naszym zdaniem są, i tak myślę, w przekonaniu tutaj społeczeństwa 

również, zaproponowano nam wydatki tylko w wysokości 490tys. zł. My dążymy do tego, żeby 

środki gminy wydawać proporcjonalnie. Z tego też względu zaproponowaliśmy pewne 

przesunięcia, żeby zwiększyć, czy wyrównać, bo my nie zabieramy tych środków z innych działów. 

My doprowadziliśmy tylko do tego, że po prostu te środki wydawane będą bardziej równomiernie. 

Nasze wnioski doprowadzą do tego, że na drogi gminne, które naprawdę są w stanie tragicznym, 

jest ciężko przejechać, zostanie wydatkowanych w przyszłym roku 980tys. zł. Dzięki temu 

podwyższamy zadania już zaproponowane przez Pana Wójta, my nie zabieraliśmy tu pieniędzy z 

budżetu z tych zadań zaproponowanych, tylko je zwiększyliśmy i dołożyliśmy nowe zadania. W 

miarę możliwości jeszcze będziemy dokładali kolejne zadania, akurat takie wnioski się pojawiły, 

innych wniosków w tym przypadku, ani Pan Wójt nie wprowadził do budżetu, my też dzisiaj 

widzieliśmy, że najbardziej celowe jest wprowadzenie tych zadań. Także ja krótko, chciałbym 

właśnie, odnośnie tych przesunięć, po prostu się odnieść. 

Radny Szymon Szczypawka: jak powiedziałem na początku w swojej wypowiedzi, ja też bym w 

tym projekcie budżetu, który przedłożył Pan Wójt, szukał takich zmian oszczędnościowych i też 

bym te pieniądze przesuwał na drogi, ale nie kosztem mieszkańców, żeby z jednej miejscowości 

zabrać i dać drugiej, bo nie wiem, co Państwa do tego upoważnia, żeby zabrać z Jaworka i dać do 

Rogożewka, bo droga jest potrzebna i w Jaworku i w Rogożewku. I nie wiem dlaczego to zadanie 

zdjęliście i wprowadziliście 5 zadań nowych. Nie wiem. Ja jak najbardziej byłbym za tym, że 

wprowadziliście te nowe zadania, ale nie tak, że zabieracie z jednej miejscowości drogę, a dajecie 

drugiej miejscowości drogę, bo droga jest i tu potrzebna i tu potrzeba. I pewne oszczędności, które 

wprowadziliście są słuszne, ale trzeba było o tym dyskutować dużo, dużo wcześniej. I tak jak 

powiedziałem, nie w taki sposób, że jednej miejscowości się zabiera, bo nie macie do tego prawa, o 

tym decydować i takie uzasadnienie, że mieszkańcy Rogożewka chcieli, a mieszkańcy Jaworka, nie 

chcieli. Chcieli! I mieszkańcy Rogożewka chcą i mieszkańcy Jaworka chcą. Są mieszkańcy 

Jaworka, są mieszkańcy Rogożewka, powiedzcie Państwo o tym. I myślę, że tutaj nikt z Radnych, 

ani tutaj z mieszkańców nie jest w stanie powiedzieć, czy droga w Jaworku, czy droga w 

Rogożewku jest bardziej potrzebna, bo potrzebna jest i tu i tu droga. Ja apeluję do rozsądku. Nie 

zdejmujmy zadań, dołóżmy jak najbardziej, ale nie zdejmujmy, tych zadań, które już są w budżecie, 

bo one już są tam od 15 listopada i o tym wiedzieliście Państwo wszyscy i mieszkańcy też wiedzieli 

i żyli w nadziei i w przekonaniu, że ta droga będzie, a wy tę drogę zabieracie i podcinacie skrzydła 

mieszkańcom, podcinacie skrzydła wszystkim. Nie wiem, co za to chcecie uzyskać? 

Skarbnik gminy Patrycja Rosa: ja tylko tak króciutko, w kwestii finansów, jeśli chodzi o transport i 

drogi publiczne, nie tylko 490tys. zł, tam mówimy o zadaniach inwestycyjnych.  

Radny Marek Balcerzak: ja mówiłem o drogach gminnych. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: o drogach gminnych? Na drogi gminne w budżecie mamy 1.225tys. 

zł, z czego 685tys. zł są to wydatki bieżące, na bieżące utrzymanie dróg. 490tys. zł, to są wydatki 

inwestycyjne, które polegają na modernizacji i na tej twardej podbudowie. Nie mniej jednak ponad 

685tys. zł, w tym około 377tys. zł, stanowią wydatki z zakresu funduszu sołeckiego, w drogach. 

Także, jeżeli chodzi o drogi, to nie 490tys. zł, a 1.225tys. zł, w tym również mam, przypominam, 

zadanie na drogę publiczną, powiatową, gdzie Rada Gminy wyraziła również zgodę i to zadanie 

znajduje się w budżecie, dotyczące przebudowy skrzyżowań dróg powiatowych i gmina 

dofinansowuje do tego zadania kwotę 80tys. zł. Także łączna wartość środków przeznaczonych na 

drogi to 1.225tys. zł. A to, że w kanalizacji znalazły się środki na ponad 837tys. zł, jeśli chodzi o 

wydatki jednoroczne, to są zadania związane z doprowadzeniem wody i ścieków. Także myślę, że 



równie ważne, tak samo jak drogi, równie ważne jest woda dla mieszkańców. 

Wójt: ja chciałbym się odnieść do określenia, że drogi są tragiczne, drogi tragiczne były w 2011r., 

zgadzam się, na przestrzeni tych ostatnich 4 lat, na drogach zrobiliśmy bardzo dużo, a przykładem 

są ostatnie dwa lat, gdzie zbudowaliśmy 20km nawierzchni asfaltowej.  

Radna Marzena Staniszewska: Szanowni Państwo, ja w odniesieniu, jestem przychylona do tego, że 

Państwo, żeście wprowadzili nowe zadanie inwestycyjne Białe – Antoninów i Gorzewo. Jest tutaj 

Pan z Gorzewa, który też apelowa, to nie tylko ze względu na mnie, nie wiem, czy Państwo, żeście 

się do tego przychylili, czy jako samo, żeście wyegzekwowali, gdzie teren jest najbardziej, w 

którym trzeba dać, także ja jestem wdzięczna też za tą kwotę, którą, żeście Państwo wyznaczyli. 

Kwota nieduża, ale myślę, że jak będzie wprowadzenie tego zadania, a dopiero rok nam się kończy, 

zaczyna, być może jakieś pieniążki jeszcze będą w budżecie, będziemy nad tym pracować. 

Radny Jerzy Węglewski: Szanowni Państwo, ja sobie tutaj przygotowałem takie zestawienie, 

krótkie, odnośnie, tutaj Pan Radny Marek Balcerzak, powiedział, tak oczywiście, że dobrze, że na 

drogi, żeby wszyscy mieszkańcy mieli jakoś tam lepiej. Przytoczę parę liczb. Droga Sałki – Osada, 

w ostatnich trzech latach wydane było 381tys. zł. Pan Wójt zaproponował 70tys. zł, jeszcze na tę 

drogę, Radni zwiększyli o kolejne pieniądze, czyli na 115tys. zł, czyli tam już pójdzie ponad pół 

mln. zł, w tym okręgu Pana Wasińskiego. Kolejna droga Kazimierzów, tam poszło 322tys. zł w 

ostatnich trzech latach, na budowę dróg. To jest wykaz, zrobiłem zestawienie z wykonania budżetu, 

rok 2013, 2014, 2015. Można to sprawdzić, to są liczby i fakty. To jest zestawienie z trzech 

ostatnich lat. To jest do wglądu, są wykonania budżetu, ja sobie wczoraj zrobiłem to zestawienie. 

322tys. zł, w tamtym okręgu Kazimierzowa i Miałkówka, Bud Lucieńskich. Kolejne tutaj 

zwiększenie na 115tys. zł z kwoty 70tys. zł. Następne Budy Kozickie, czyli też było 70tys. zł, 

zaproponowane, tutaj Radni proponują 115tys. zł, a w ostatnich trzech latach, w tamtym okręgu, 

czyli Nagodów, Budy Kozickie było wydane już 673tys. zł, na budowę dróg asfaltowych, to są 

fakty, które są z wykonaniu budżetów. Droga Zborów Stary, również zwiększenie na 115tys. zł, w 

tamtym okręgu Zaborów Stary na drogi w ostatnich trzech latach było wykonane drogi asfaltowe za 

kwotę 349tys. zł, jest kolejne zwiększenie na 115tys. zł. Górki Drugie również w tamtych latach 

było wykonane 420tys. zł, to jest wartość wykonanych dróg asfaltowych, tutaj kolejne zwiększenie 

Radni proponują z Klubu dla siebie oczywiście z 70tys. zł, na 115tys. zł. Antoninów, tutaj Pani 

Radna dziękowała, fajnie, pamiętam wszystko dobrze, jak te drogi tam były robione, tam przez 

ostatnie trzy lata, w zasadzie przez dwa lata, było wydane 463tys. zł. na drogi asfaltowe, na 

Antoninów i Gorzewo. Tyle dróg było zrobione, za taką kwotę, oczywiście tutaj Radni 

zaproponowali, na jedna drogę 55tys. zł, na drugą drogę 60tys. zł, czyli również 115tys. zł. Czyli te 

kwoty, które sobie przydzielili, Klub Radnych, każdy Radny dla siebie 115tys. zł.  Pęknie to 

wygląda na papierze, oczywiście mieszkańcy się cieszą w tamtych rejonach, a w innych rejonach 

np. powiem o sobie, bo tutaj za 200tys. zł, dokładnie 229tys. zł, było wykonanych dróg przez 

ostatnie trzy lata, w tym 30tys. zł to była darowizna Pana Majchrzaka do drogi w Osinach, czyli 

200tys. zł. z budżetu gminy na drogi. Ja tutaj wnioskuję, dlatego, że.., po prostu ta kwota była 

bardzo mała i wnioskuję o tę drogę, ponieważ kanalizacja, mam takie wrażenie, że nie będzie 

wykonana, albo w bardzo małym zakresie, tutaj Pan Wójt się nie odniósł. Także nie ma informacji, 

jak to będzie wykonane. Wrząca to byłoby uzasadnione, gdy też w ostatnich trzech latach było w 

rejonie Solca, Wrzącej i tamtego okręgu było tylko 220tys. zł, tutaj Radni dołożyli tylko 35tys. zł. 

Pamiętajmy, że dołożyliśmy kwotę 80tys. zł, do drogi wojewódzkiej do skrzyżowania, dotację, to 

jest również kwota 115tys. zł. Przyjęli Państwo zasadę w Klubie Radnych, że każdy dostaje na 

drogi 115tys. zł, pozostali nie mają w ogóle nic do gadania. Mają większość w Radzie, 9 Radnych 

Klubu, Klub Radnych Pana Marka Balcerzaka i Pana Tomka Lewandowskiego, czyli Klub PSL-u i  

Porozumienie Marka Balcerzaka. Po prostu przegłosują to. Widzimy, że nawet nie chcą dopuścić do 

posiedzenia komisji, żeby zajęła stanowisko w tak ogromnych zmianach. Wnioski same się 

nasuwają. 

Radny Marek Balcerzak: to nie jest mój Klub, ale się odniosę, bo moje nazwisko padło. Z 

ubolewaniem tego słucham i żałuję, że takiego podsumowania Pan Radny nie zrobił, za poprzednią 

kadencje, gdzie na moim terenie zrobiono, jeden kawałek, skromnie drogi, w listopadzie, czy w 



październiku, przed końcem kadencji, za niecałe 100tys. zł. I szkoda, że takiego podsumowanie nie 

jest, szkoda, że Pan Radny nie wyliczył od początku poprzedniej kadencji.. 

Radny Jerzy Węglewski: może Pan przedstawić. 

Radny Marek Balcerzak: nie, już nie będę przedstawiał. Szkoda, że nie podał, ile zrobiło się u niego  

jeszcze innych inwestycji oprócz drogowych, czy wśród innych Radnych, którzy akurat nie są w 

tym momencie w Klubie. Ja tylko powiem, że żałuje, że takie właśnie podsumowanie nie padło, ja 

wielokrotnie o takie podsumowanie prosiłem, żeby takie wyliczenie wszystkich inwestycji zostało 

wykonane. 

Radny Jerzy Węglewski: mieszkańcy ocenią sami. 

Radna Jolanta Sulma: ja jeszcze tez bym chciała się odnieść, ponieważ tutaj, gdy Państwo zdjęliście 

drogę w Jaworku, gdzie bardzo tutaj chciałam poprzeć te drogę, zgłosiliście drogę z Rogożewka. 

Powiedzcie mi, czy myślicie Państwo, że ja koleżance teraz mam ręki nie podnieść i przegłosować 

tej drogi? To jest cios poniżej pasa. Druga sprawa, żeście zabrali projekt na salę gimnastyczną w 

Sierakówku. Jest Pan Radny tutaj z Sierakówka. Dziwię się Panu!  

Radny Marek Kołodziejski: zabiorę, powiem dlaczego. 

Radna Jolanta Sulma: dlaczego zabiera Pan? Przecież Radna, któraś z waszego Klubu, chyba Pani 

Michalska, dała wniosek, żeby tę salę. Cieszyłam się, że dała kobieta z innego rejonu, teraz nagle 

zabieracie. Dziwię się Panu, Panie Radny! Druga sprawa, jeśli chodzi o moją inwestycję, gdzie 9 

dróg mam, 9 wsi, nie przyszło wam do głowy,  żeby chociaż jedną w moją stronę dać, jeśli jesteście 

tacy sprawiedliwi. Za 239tys. zł jest, tutaj Pan Węglewski zrobił podsumowanie. 

Radny Marek Balcerzak: w tym roku tylko. 

Radna Jolanta Sulma: w tym roku, ale wy wszyscy też mieliście w tym roku, podsumujcie swoje, to 

już nie bądźcie… Jeżeli jesteście tacy i tak łatwo, Pan mówi do tyłu lat ileś, kadencję tamtą, to 

wróćcie Leszka Woźniaka, co on miał przez tyle lat? Bo chyba, tak nie można. Robicie, jakieś takie, 

nie wiem, a jeszcze jest najważniejsza sprawa, dlaczego wy nie rozmawiacie z nami, dlaczego się 

boicie nas? Tylko z cichacza wszystko.  

Radny Marek Kołodziejski: też tu padło moje nazwisko, dlaczego zdjęliśmy salę gimnastyczną, a 

daliśmy na drogę? No chyba widzicie, że Rząd zaproponował zmiany w szkolnictwie i musimy 

poczekać, bo być może, to chybiony pomysł z tą salą, bo może tam być, że za duża ta szkoła 

jeszcze będzie dla tych uczniów. Bo przecież, jak ma być zmiana w nauczaniu, to może połowę 

szkoły będzie puste i poczekamy jeszcze z rok, zobaczymy jak te zmiany wejdą, a my nikomu nie 

zamykamy, jak będą oszczędności, pójdą w wasze strony. Ja nie dostałem żadnej drogi w tamtym 

roku, Pani dostała dwie zgadza się?. 

Radna Jolanta Sulma: oczywiście, ale coś innego Pan dostał. 

Radny Marek Kołodziejski: ooo i szkoda, że nie cofnęliśmy te cztery lata. Złotówki nie dostałem 

przez cztery lata. Nie kłóćmy się. Tylko my nie zabieramy, tak chaotycznie, wszystko zrobione.., tu 

Gorzewo, jakie było na tamtej sesji o to Gorzewo. My ustosunkowaliśmy się, że trzeba 

rzeczywiście im pomóc. Jak będą oszczędności dostanie i Jaworek. A będą oszczędności. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, Pan 

Wiceprzewodniczący ma dużo racji w tym, ponieważ budżet zmieniany jest w ciągu roku, 

wprowadzane są nowe inwestycje. Jeżeli rzeczywiście wypracujemy oszczędności, czy Pan Wójt 

wypracuje oszczędności, będziemy się nad tym zastanawiali. 

Radny Szymon Szczypawka: bardzo ciekawe podsumowanie, Pan kolega Węglewski przedstawił, 

ja tak podkreślam jeszcze raz, rozumie, że nowe zadania wprowadziliście, ale to że zabieracie jedną 

drogę i wstawiacie drugą, tego nie rozumie. Mój wniosek jest taki, pozostawić drogę w Jaworku, a 

te 15tys. zł, które sobie podokładaliście, przeznaczyć na Rogożewek i wyjdzie na to samo. Będą 

dwie drogi i będą mieszkańcy zadowoleni i Jaworka i Rogożewka. Taki jest mój wniosek, nie 

skłócajcie między sobą mieszkańców, bo Wy sobie dobrze tym nie robicie. Macie, co niektórzy 

aspiracje duże, nie wbijajcie sobie noża w plecy. Bo, to, co robicie jest ciosem poniżej pasa, dla 

mieszkańców, dla mieszkańców. Dla nikogo innego, dla mieszkańców. I sobie naprawdę dobrze tym 

nie robicie, ani koleżance jednej nie robicie dobrze tym, bo mi to już zupełnie nie, ale przede 

wszystkim mieszkańcom nie robicie dobrze. Taki jest mój wniosek oficjalny, zostawić drogę w 



Jaworku, i te 15tys. zł, jeżeli jesteście tak wspaniałomyślni, te 15tys. zł, które dołożyliście do  tych 

5 dróg, zdejmijcie na Rogożewek i niech w Rogożewku będzie też ta droga. Taki jest mój wniosek 

oficjalny i apeluje do rozsądku, do waszego rozsądku Panowie i Panie. 

Wójt: odniosę się do szkoły w Sierakówku, oczywiście czekają nas pewne reformy, nie wiemy 

jeszcze kiedy wejdą, ale ta szkoła za duża nigdy nie będzie. Czym innym jest sala gimnastyczna, a 

czym innym jest droga. 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: Państwo Radni, po prostu ja nie wiem, 

ręce opadają, bo Państwo, nie wiem komu tu dziękować, za to, że nasza ta szkoła została odjęta 

od.., tak jak tutaj Pan Radny powiedział, to chyba Panu Radnemu trzeba by podziękować, że ten 

projekt na tą salę upadł, a poszedł na drogę do Sierakowa. Nie wiem gdzie, bo trudno mi 

powiedzieć, gdzie tam jeszcze się znalazła taka droga, że nie ma asfaltu, no może jeden na drugim 

będziemy kłaść, no trudno, ale nawet z przyzwoitości, to wypadałoby, że skoro szkoła nie ma 

projektu, to może na Sierakówek byście Państwo przeznaczyli, pomyśleli trochę realnie, jakoś, czy 

Marianów, tam jest tak, jak Pan Węglewski powiedział, że jest dziecko niepełnosprawne, które 

naprawdę domagało się tego na różnych, jak ja chodziłam, na różnych spotkaniach 

przedwyborczych i rodzice prosili o to. Ja bym się z tym pogodziła, ale na Sieraków, proszę 

Państwa, tam jest jedna droga za drugą asfaltowe, a u nas jest 420m asfaltu, które dwa lata temu 

dostaliśmy, a reszta jest dróg gminnych piastowych. Proszę Państwa, no, ale dzieci, nie wiem, mają 

się nie rodzić teraz? 

Sołtys wsi Jaworek Elżbieta Solarska: ja się wypowiem jeszcze do Jaworka, dziękuję bardzo Panu 

radnemu i wszystkim, ale dlaczego my jesteśmy wykluczeni, dlaczego nigdy nie mieliśmy złotówki 

na drogę w naszej miejscowości? Może ktoś mi na to odpowie, też? Autobus jeździ do Emilianowa, 

jeździ przez Jaworek, czy to nie jest w ogóle brane pod żaden wzgląd? Edukacja, dzieci! 

Sołtys sołectwa Sierakówek – Kleniew Bogumiła Baraniak: słyszałaś, że nie potrzeba dzieci. 

Sołtys wsi Jaworek Elżbieta Solarska: no właśnie. Bardzo prosimy tutaj przychylić się w naszym 

kierunku, gdyż my naprawdę bardzo prosimy. Tyle lat, 15 lat temu złożyliśmy podanie o tę drogę, 

cała wieś podpisała, złożyliśmy. Za rok, za dwa, 15 lat minęło i znowu zero. Inwestycji zero w 

Jaworku. Proszę sprawdzić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, czy 

jeszcze jest potrzebna dyskusja? 

Przewodniczący Komitetu Protestacyjnego mieszkańców Gorzewa: tak jak Państwo wiedzą, na 

poprzedniej sesji było skierowane nasze pismo. Wiadomo wszyscy się interesują drogami, nasz 

Komitet również się interesuje drogą. Miło, że Gorzewo otrzymało jakieś niewielkie pieniądze na 

budowę drogi w przyszłym roku. Jednak jest to kwota zdecydowanie niewystarczająca. My o drogę 

walczymy od blisko 20 lat. Przez te 20 lat otrzymaliśmy w tym roku odcinek 200m. Więc proszę 

sobie wyobrazić, jaka jest skala porównawcza w stosunku do innych miejscowości. Chcę 

powiedzieć, tak, że mieszkańcy są zbulwersowani faktem, że powstaje nowy budynek Urzędu 

Gminy, z takiego powodu, że jest to inwestycja nie związana z realizacją potrzeb mieszkańców. My 

będziemy protestować przeciwko tej inwestycji, dlatego, że nie są realizowane potrzeby 

mieszkańców, podstawowe potrzeby mieszkańców. Jest dla nas niezrozumiałe, to, że przeznacza się 

miliony złotych na potrzeby Urzędu, a na potrzeby mieszkańców przeznacza się ochłapy. My 

będziemy ostro protestować, nie wiem czy zablokujemy budowę, czy będziemy utrudniać tą 

budowę, w każdym bądź razie, działania będą podjęte. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowny Panie, ale 

Urząd gdzieś musi funkcjonować. 

Przewodniczący Komitetu Protestacyjnego mieszkańców Gorzewa: nie wiem, to jest Państwa 

sprawa. Nasze stanowisko w tej kwestii jest takie, że nie zgadzamy się na to, żeby miliony złotych 

szły na realizację własnych potrzeb Urzędu i Urzędników, podczas, gdy mieszkańcy otrzymują 

ochłapy i nie są realizowane potrzeby. 

Wójt: czy mam to odebrać jako szantaż względem Urzędu? Oczywiście gdzieś Urząd musi mieć 

swoją siedzibę, gdzieś musi być zlokalizowany. W tej chwili wynajmujemy tutaj pomieszczenia w 

tym budynku i płacimy za nie spory czynsz, bo to jest koszt 24zł/m2, wynajmujemy na potrzeby 



Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, kolejne ponad 200m, za kwotę też około 20zł/ m2, to w 

skali roku daje kwotę ponad 200tys. zł, samego czynszu najmu, nie mówimy o opłatach 

eksploatacyjnych, czyli związane z ogrzewaniem itd. W nowej siedzibie przymierzamy się do tego, 

że ten budynek będzie na tyle energooszczędny, że te koszty eksploatacji znacznie spadną i 

uważam, że mieszkańców powinniśmy obsługiwać też w bardzo przyzwoitych warunkach i z 

należytym szacunkiem. 

Przewodniczący Komitetu Protestacyjnego mieszkańców Gorzewa: Panie Wójcie, nie zgadzamy się 

na to, aby fundować sobie klimatyzowane pomieszczenia na archiwa, aby fundować klimatyzowane 

pomieszczenia na magazyny, w których będą stały stoły ping pongowe, czy stare rowery i namioty. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję Panu bardzo już 

wypowiedział się Pan dość szeroko. 

Sołtys sołectwa Helenów Antoni Żebrowski: chciałem zapytać, bo z tego co słyszę, wioska 

Helenów nie jest ujęta w przyszłym roku, w żadną tam modernizację naszej drogi. W 

Kazimierzowie jest, w tym roku było, coś tam na Kazimierzowie zrobione, w tym roku również jest 

ujęta. Mam pytanie, czy tam po tej drodze w Kazimierzowie, to ludzie dzieci wożą autobusem do 

szkoły? No jest takie pytanie? Bo u mnie, po mojej wiosce, autobus rozwala drogę. Druga sprawa, 

na samym końcu mam osobę niepełnosprawną, nauczyciele dojeżdżają do nauczania tego dziecka. 

Jest problem, mam alarmy w tym kierunku, prosiłbym Radę, żeby rozważyła to. Naprawiamy, 

oczywiście naprawiamy drogę. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: to proszę zgłaszać do 

Wójta. 

Sołtys sołectwa Helenów Antoni Żebrowski: jest Wójt obecny, ale z tego, co widzę, to Rada więcej 

jak Wójt może. 

Radny Zygmunt Kieplin: przepraszam bardzo, bo to dotknęło mnie kolego, kiedy w 2014 roku 

Helenów miał 800m drogi zrobionej, to wszystko było dobrze, tak? Ja przepraszam bardzo, że tu 

jest ujęty Kazimierzów, no, bo ja jestem z tego terenu Radnym, ale prawdopodobnie w 

Kazimierzowie ta droga nie będzie robiona, tylko będzie robiona w Choinku. Bo Choinek nie ma 

jeszcze ani metra drogi gminnej zrobione.   

Sołtys sołectwa Krzywie Monika Kaźmierczak: Krzywie czeka tyle lat i czeka spokojnie, ale w 

końcu mieszkańcy też się zdenerwują, bo tam jest nic nie robione. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

zamykam dyskusję i teraz zgodnie ze statutem chciałbym Państwu zaproponować głosowanie 

wniosków. Czytam zapisy statutowe: „W pierwszej kolejności Przewodniczący obrad poddaje pod 

głosowanie wniosek najdalej idący, jeśli może to wykluczyć potrzebę głosowania nad pozostałymi 

wnioskami”. I tutaj myślę, że wnioskiem najdalej idącym, tak stwierdzam, jest wniosek Klubu Radnych. I 

przegłosowanie wniosku Klubu Radnych, w mojej ocenie wyklucza potrzebę głosowania nad innymi 

wnioskami. Chciałbym tutaj Pana Mecenasa poprosić o wsparcie. Czy w przypadku przegłosowania 

wniosku najdalej idącego, który stwierdzam, że jest to wniosek Klubu Radnych, wyklucza potrzebę 

głosowania nad pozostałymi wnioskami? Bo to jest ta sama materia finansowa. 

Prawnik Konrad Wypych: no, tak, rzeczywiście zgodnie ze statutem, Przewodniczący poddaje w 

pierwszej kolejności pod głosowanie, wniosek najdalej idący i to Przewodniczący rozstrzyga, 

ewentualne kwestie sporne, który wniosek jest najdalej idącym. Jeśli treść tego najdalej idącego 

wniosku, czyni bezprzedmiotowym głosowaniem, nad pozostałymi wnioskami, w ten sposób, że 

jakby treść jednego wniosku, pośrednio odnosi się do treści innych wniosków, w sposób negatywny, 

tak? Bo powstanie jednego wniosku wyklucza pozostałe wnioski, to tych pozostałych wniosków nie 

trzeba wówczas głosować, bo siłą logiki ich głosowanie staje się bezprzedmiotowe. Natomiast 

kluczowa jest tutaj treść wniosku najdalej idącego i czy on odnosi się do treści pozostałych 

wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak stwierdzam, że 

wnioskiem najdalej idącym jest wniosek Klubu Radnych i przystępuje do głosowania.. 

Radny Szymon Szczypawka: nie Panie Przewodniczący, ja postawiłem dzisiaj, konkretny wniosek i 

to jest zupełnie wniosek inny, rozbieżny z wnioskiem Klubu. I proszę o przegłosowanie tego 



wniosku. Mój wniosek był bardzo konkretny, zaproponowałem, żeby drogę w Jaworku zostawić i 

droga w Rogożewku, żeby się pojawiła, ale, żebyście z tych 5 dróg, którym dzisiaj dokładacie po 

45tys. zł, zdjęli po te 15tys. zł i dali na Rogożewek. I droga będzie i w Rogożewku i w Jaworku. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czyli mamy trzy wnioski. 

Wniosek Klubu, wniosek.. 

Radny Marek Balcerzak: ja przeproszę, bo jeżeli chodzi o ten wniosek, bo myślałem, że chodzi o 

wniosek o przerwę Panie Radny. No ten wniosek dotyczy zmiany naszego wniosku. Tak naprawdę 

ten wniosek nie dotyczy zmiany innych, tylko dokładnie naszego wniosku. Jak może Rada 

głosować wniosek Klubu. No ja nie wyobrażam sobie tego dzisiaj. 

Radny Szymon Szczypawka: ja apelowałem do waszego rozsądku, żebyście w swoim wniosku.., 

żebyście zmodyfikowali swój wniosek. 

Radny Marek Balcerzak: to nie jest wniosek rozumiem.  

Radny Szymon Szczypawka: żebyście zmodyfikowali swój wniosek, który składacie i apelowałem 

do waszego rozsądku, tylko. Przedstawiliście wniosek, rozmawialiśmy na temat wniosku i 

apelowałem, żebyście to zmienili. 

Radny Jerzy Węglewski: ja zapytam tutaj Pana Mecenasa, ja złożyłem wniosek o przerwę i 

zwołanie Komisji Budżetu i Finansów w celu zaopiniowania tych zmian  Klubu Radnych i mojego 

wniosku, nie wiem, czy Pan Przewodniczący może decydować sam, że tego nie będzie, czy musi 

podjąć decyzję przez głosowanie Rady? 

Prawnik Konrad Wypych: Pan Przewodniczący prowadzi obrady i Przewodniczący zarządza 

przerwę. A Przewodniczący Komisji o zwołaniu Komisji.  

Radny Jerzy Węglewski: jak możemy głosować zmiany, które są proponowane, o których my nie 

mamy zielonego pojęcia, bo są przedstawione w sposób chaotyczny. 

Prawnik Konrad Wypych: jest to wniosek skierowany do Przewodniczącego Komisji Budżetu, tak, 

to należy rozumieć. Aby sprawić, żeby Przewodnicząc Rady nie zarządził przerwy w obradach, no 

to trudno, żeby Przewodniczący Komisji rozstrzygnął ten wniosek. Ewentualnie może się do niego 

odnieść po sesji. 

Radny Jerzy Węglewski: Rada Gminy nie ma, takiej siły, żeby po prostu przerwać obrady i zwołać 

posiedzenie Komisji. Na wniosek Radnego nie można zwołać Komisji Budżetu i Finansów?  

Prawnik Konrad Wypych: na wniosek oczywiście można zwołać, jest to wniosek kierowany do 

Przewodniczącego Komisji, który mógłby zwołać posiedzenie takiej Komisji. Natomiast 

posiedzenie Rady prowadzi i organizuje Przewodniczący Rady, który ma kompetencje, no właśnie 

takie czysto organizacyjne. Wniosek formalny dotyczący przerwy, dotyczy tych kompetencji 

organizacyjnych i Przewodniczący Rady decyduje, w mojej ocenie, czy zarządzić tą przerwę, czy 

nie. A wniosek złożony do Przewodniczącego Komisji nie może być w trakcie sesji rozpoznany. Po 

sesji może się Przewodniczący odnieść. 

Radny Jerzy Węglewski: proszę o odczytanie w statucie, jaka jest procedura zwoływania Komisji. 

 Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę tutaj jest statut, 

proszę sobie znaleźć. 

Radny Szymon Szczypawka: proszę Państwa, są tutaj mieszkańcy, my się po prostu  

kompromitujemy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dyskutujemy. Czyli tutaj, 

jak gdyby Pana Radnego Szczypawki to jest wniosek, czy raczej odwołanie się tu do naszego 

wniosku. Bo tak naprawdę, to, co powiedział Pan Mecenas, się przez chwilę zastanowiłem, no, to 

Pana wniosek ingeruje w nasz wniosek. Czyli generalnie nasz wniosek, jest wnioskiem dalej 

idącym i Pana wniosek staje się wnioskiem bezprzedmiotowym.  

Prawnik Konrad Wypych: o ile wniosek dalej idący zostanie przegłosowany. 

 Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, a Pana Radnego 

Węglewskiego wniosek, jak gdyby w pewnej części był wnioskiem innej natury, czyli musimy go 

przegłosować. Myślę, że nie ma takich uregulowań w statucie. Szanowni Państwo, czyli przystępuję 

do głosowania, stwierdzam, że wnioskiem najdalej idącym jest wniosek Klubu Radnych Gminy 

Gostynin, w odniesieniu do wniosku Pana Radnego Szczypawki. Kto jest za wprowadzeniem 



zmiany do projektu budżetu zgodnie z wnioskiem Klubu Radnych? 

Wniosek Klubu Radnych został przyjęty 11 głosami za, 3 przeciw i 1 wstrzymującym się. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czyli wracając do 

mojego poprzedniego stwierdzenia wniosek Pana Radnego Szczypawki, stał się bezprzedmiotowy. 

Pozostaje wniosek Pana Radnego Węglewskiego, o który bym prosił o przypomnienie, jak brzmiał, 

żebyśmy odświeżyli w tych emocjach wiedzę. 

Radny Jerzy Węglewski: wniosek, dotyczy zmiany w budżecie, w zadaniach gminnych, w 

wydatkach inwestycyjnych dotyczy przesunięcia środków między, zdjęcie środków z zadania 

inwestycyjnego, pomniejszenie na zadaniu inwestycyjnym „Budowa kanalizacji sanitarnej w 

Sokołowie” z kwoty 600tys. zł, planowanej do kwoty 464tys. zł. Tutaj pozostaje kwota 136tys. zł.  

A te 136tys. zł, proponuję przeznaczyć na dwa zadania inwestycyjne, „Wymiana drzwi 

wejściowych w szkole podstawowej w Sokołowie – drugie drzwi” kwotę 6tys. zł, taka kwota, 

ponieważ te pierwsze kosztowały 6tys. zł i myślę, że to spokojnie wystarczy. I drugie zadanie 

„Przebudowa drogi gminnej w m. Jastrzębia”, tutaj wnioskuję o kwotę 130tys. zł. Uzasadnienie 

podawałem, proszę Radnych o wsparcie tego wniosku, w myśl, tej zasady, że chcecie Państwo 

pomagać ludziom, żeby budować drogi. Ten wiosek nie zabiera nikomu, nic nie daje, jest to po 

prostu tylko dla dobra pewnej społeczności. Potrzeby są ogromne.  

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz opuściła salę posiedzenia). 

Wójt: jeśli chodzi akurat o ten wniosek, uważam, że, ja nie neguję że droga jest potrzebna i jest tam 

jak najbardziej konieczna. Uważam, że drogi są wszędzie potrzebne, w każdym sołectwie. Staramy 

się w poszczególnych latach, docierać z drogami. pewnie nie są to wystarczające, nie zaspokajają 

wystarczająco potrzeb, ale apetyty w tym ostatnim okresie tak mocno wzrosły, że teraz tylko każdy 

Komitet Protestacyjny. Z Komitetu Protestacyjnego nic nie zbudujemy. Jeżeli chodzi o sprawy 

boiska w Lucieniu to jestem trochę zbulwersowany waszą postawą. Wiecie doskonale, że to jest, na 

to mieliśmy dofinansowanie ze środków unijnych. To zagraża utrzymaniu trwałości projektu. Nie 

wyobrażam sobie, żeby w tej chwili to boisko zostało tak bez środków na utrzymanie, bez 

wykaszania, bez nawożenia, nie wiem. Członkowie Klubu „Błyskawica”, nie będą tego robili 

społecznie. Jeszcze raz mówię, zastanówcie się jeszcze raz nad tym. Utrzymanie trwałości tego 

projektu. Wynik głosowania utwierdza mnie jeszcze bardziej w przekonaniu, że szybko trzeba 

opuścić to pomieszczenie, bo jakaś zaraza tu jest. Zachowujecie się, jak Rada Miasta. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo za 

wypowiedź. Kto jest za wprowadzeniem wniosku Radnego Węglewskiego? 

Wniosek Radnego Węglewskiego został odrzucony 4 głosami za i 10 przeciw. 

Radny Jerzy Węglewski: dziękuję Radnym za to głosowanie. Jak Państwo widzicie, jak pewnym 

Radnym zależy na budowie dróg, na potrzebach mieszkańców. Wniosek, który w niczym nie 

ujmował, ani inwestycją i nie przeszkadzał w niczym został przegłosowany negatywnie. Jest to po 

prostu czysta złość i ja tak to odbieram. Klub Radnych, 9 Radnych, nie będę tutaj mówił, 

wymieniałem, Państwo wiecie o kogo chodzi, rządzi tutaj od tamtego roku i decyduje o wszystkim. 

Myślę, że, nie wiem, czy będzie potrzeba jeszcze uczestniczyć w kolejnych Radach, nawet, bo 

wiemy jak to wszystko się zakończy. Tutaj Pan Wiceprzewodniczący Kołodziejski, mówił, że jak  

będą środki, bo na pewno się pojawią, będą równo, sprawiedliwie podzielone, na inwestycje. Ja 

pamiętam, jak w sierpniu, czy we wrześniu były środki również dodatkowe, Państwo podzieliliście 

równo między siebie i teraz pewnie będzie tak samo. 

 

- głosowanie uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

Budżetowej Gminy Gostynin na 2016 rok z naniesionymi wnioskami. 

Uchwała nr 85/XVII/2015 została przyjęta 10 głosami za i 4 wstrzymującymi się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 



w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy na lokale użytkowe w Lucieniu 55 i Józefkowie 19b. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 86/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 87/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 88/XVII/2015 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 12-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 13-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt: z uwagi na ograniczony czas, mam umówione spotkanie na godz. 11.30, odpowiem tylko na 

dwie interpelacje. Jeśli chodzi o równanie dróg, które jest prowadzone na bieżąco, staramy się to 

oceniać. Drogi, które są konieczne i niezbędne do takiego zabiegu, Pan Jarek jeździ bardzo dużo w 

teren, z resztą ja sam jeżdżę tez dużo w teren i to sprawdzamy. Prowadzone jest na bieżąco. 

I odnośnie gospodarki odpadami, przetarg wygrała firma Eneris, czyli dotychczas, która 

obsługiwała nas. Harmonogram odbioru ma się pojawić w najbliższych dniach, czyli dzisiaj, jutro, 

harmonogram odbioru będzie udostępniony.  

Na resztę interpelacji odpowiem na piśmie. 

 

Do punktu 14-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XVI Sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami za. 

 

Do punktu 15-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 



Radny Jerzy Węglewski: Panie Przewodniczący, chciałem złożyć oświadczenie, że z dniem 

31.12.2015r. składam rezygnację z pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dobrze, to poprosimy do Biura 

Rady na piśmie. 

Wójt: w związku ze zbliżającym się Nowym 2016 Rokiem, chciałbym złożyć Państwu, wszystkim 

mieszkańcom gminy Gostynin, najserdeczniejsze życzenia. Dużo zdrowia, szczęścia, pomyślności, 

realizacji tych najbardziej ważnych, skrytych marzeń. Budżet oczywiście jakoś będziemy starali się 

wykonać, tak, jak to robimy od 5 lat. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja również wszystkim życzę 

wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 

 

Do punktu 16-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.35 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom Urzędu Gminy, 

Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XVII Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 
 

 
 
 


